**Základní škola s rozšířeným vyučováním informatiky a výpočetní techniky, Teplice, Plynárenská 2953**

**VÝROČNÍ ZPRÁVA**

**O ČINNOSTI ŠKOLY**

**za školní rok**

**2018 - 2019**

Obsah

[1. Základní údaje o škole 3](#_Toc338080390)

[2.Přehled oborů vzdělání 5](#_Toc338080391)

[3. Personální zabezpečení činnosti školy 6](#_Toc338080392)

[4. Údaje o zápisu k povinné školní docházce 7](#_Toc338080393)

[5. Údaje o výsledcích vzdělávání žáků podle cílů stanovených školními vzdělávacími programy 7](#_Toc338080394)

6. Údaje o prevenci rizikových jevů chování………………………………………………... 9

[7. Údaje o dalším vzdělávání pedagogických pracovníků 10](#_Toc338080396)

[8. Údaje o aktivitách a prezentaci školy na veřejnosti 15](#_Toc338080397)

[9.Informace o výsledcích kontrol provedených ČŠI 21](#_Toc338080398)

[10. Údaje o zapojení školy do rozvojových a mezinárodních](#_Toc338080399)

[programů 21](#_Toc338080400)

[11. Údaje o zapojení školy do dalšího vzdělávání v rámci celoživotního učení 21](#_Toc338080401)

12 Údaje o předložených a školou realizovaných projektech financovaných z cizích zdrojů..22

[13. Údaje o spolupráci s odborovými organizacemi, organizacemi zaměstnavatelů a dalšími partnery při plnění úkolů ve vzdělávání 22](#_Toc338080403)

14. Základní údaje o hospodaření školy - Zpráva o hospodaření …………………………….22

[15. Přílohy](#_Toc338080406)

# 1. Základní údaje o škole

## **1.1 Základní údaje o škole**

**Název školy:** Základní škola s rozšířeným vyučováním informatiky a výpočetní techniky, Teplice, Plynárenská 2953

**Sídlo školy:** Plynárenská 2953/6, 415 01 Teplice

**IČO:** 46 069 771

**Telefon:** 417 538 672, 603 198 197

**E-mail:** [zsprosetice@zsprosetice.cz](mailto:zsprosetice@zsprosetice.cz), reditelna@zsprosetice.cz

**Adresa internetové stránky:** www.zsprosetice.cz

**Právní forma:** příspěvková organizace

**Název zřizovatele:** Statutární město Teplice

**IZO ředitelství:** 102 565 287 021

**Identifikátor školy:** 600 084 809

**Ředitel školy:** Mgr. Marcela Prokůpková

**Druhy a typy škol a školských zařízení, jejich činnost škola vykonává:**

1. základní škola
2. školská zařízení pro zájmové vzdělávání – školní družina, školní klub
3. zařízení školního stravování – školní jídelna

**Hlavní účel organizace:**

Hlavním účelem, pro který byla příspěvková organizace zřízena, je poskytování základního vzdělávání, které vede k tomu, aby si žáci osvojili potřebné strategie učení a na jejich základě byli motivováni k celoživotnímu učení, aby se učili tvořivě myslet a řešit přiměřené problémy, účinně komunikovat a spolupracovat, chránit své fyzické i duševní zdraví, vytvořené hodnoty a životní prostředí, poznávat své schopnosti a reálné možnosti a uplatňovat je spolu s osvojenými vědomostmi a dovednostmi při rozhodování o své další životní dráze a svém profesním uplatnění.

**Základní škola** – předmět činnosti základní školy je vymezen v § 44 a podle vzdělávacích programů uvedených v § 3, 4, 5 zákona č. 561/2004 Sb., o předškolním, základním, středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání (školský zákon), v platném znění.

**Školská zařízení pro zájmové vzdělávání** - uskutečňují zájmové vzdělávání podle § 111 a podle vzdělávacích programů uvedených v § 5 zákona č. 561/2004 Sb. (školský zákon), v platném znění.

**Zařízení školního stravování** – poskytuje školské služby podle § 119 zákona č. 561/2004 Sb. (školský zákon), v platném znění. Zařízení školního stravování zajišťuje vedle stravování žáků také závodní stravování zaměstnanců příspěvkové organizace.

**Předmět činnosti organizace:**

Je vymezen § 44 a § 48 zákona č.561/2004 Sb., o předškolním, základním, středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání (školský zákon), v platném znění.

**Zápis v rejstříku škol:**

S účinností od 1. 10. 2004 je škola zapsána v rejstříku škol s názvem Základní škola

s rozšířeným vyučováním informatiky a výpočetní techniky, Teplice, Plynárenská 2953.

Další změny: od 10. 2. 2006, od 1. 9. 2007, od 21. 10. 2014.

Datum vystavení posledního rozhodnutí: 14. 12. 2015, č. j. 3129/SMT/2015/4

## **1.2 Charakteristika školy**

Od 1. 7. 1992 je na základě usnesení zastupitelstva ze dne 29. 6. 1992 a schválení zřizovací

listiny zřizovatelem školy Město Teplice (název školy: Základní škola), právní forma:

příspěvková organizace.

Činnost školy je vymezena ve zřizovací listině, v úplném znění zřizovací listiny a

v dodatcích ke zřizovací listině. S účinností od 1. 10.2004 je na základě rozhodnutí

MŠMT škola zapsána v rejstříku škol s názvem Základní škola s rozšířeným vyučováním

informatiky a výpočetní techniky, Teplice, Plynárenská 2953.

Změny zřizovacích listin:

Na základě změny zřizovací listiny z 30. 12. 1993 došlo s účinností od 1. 1. 1994 ke změně

názvu na Základní škola Prosetice. Změna zřizovací listiny ze dne 14. 12. 1995, s účinností

od 1. 1. 1996; změna zřizovací listiny z 15. 12. 1999 s účinností od 1. 1. 2000, schválená

usnesením Městské rady č. 827/99, název školy: Základní škola; změna zřizovací listiny ze dne

20. 12.2002 schválenou Zastupitelstvem města Teplice usnesením č. 67/02 s názvem Základní

škola, Teplice, Plynárenská 2953/6 (právní forma: příspěvková organizace). Změna zřizovací

listiny na základě usnesení zastupitelstva č.j.543/05 ze dne 16. 9. 2005, s účinností od 1. 11.

2005, změna názvu na Základní škola s rozšířeným vyučováním informatiky a výpočetní

techniky, Teplice, Plynárenská 2953.

Úplní znění zřizovací listiny ze dne 21. 12. 2009 – usnesení Zastupitelstva města Teplice,

účinnost od 1. 1. 2010.

Škola je KÚ Ústeckého kraje pověřena podle § 20 zákona č. 561/2004 Sb., v platném

znění, výukou českého jazyka pro žáky – cizince.

Základní škola vzdělává děti a žáky v běžných třídách, ve třídách nebo skupinách

s rozšířenou výukou a děti a žáky se speciálními vzdělávacími potřebami v běžných

třídách a ve třídě zřízené podle § 16 odst. 9.

Ve škole je zřízeno Školní poradenské pracoviště s neúplným personálním obsazením.

Škola nezaměstnává školního psychologa a školního speciálního pedagoga.

Školu navštěvují žáci především z městské části Teplice – Prosetice, část žáků dojíždí

z jiných městských částí.

Ve školním roce 2018/2019 byla ve škole zřízena 1 přípravná třída, ve které bylo k 30. 9. 2018 zapsáno 8 dětí (škola měla souhlas zřizovatele s výjimkou z počtu dětí v přípravné třídě).

K 30. 9.2018 bylo zapsáno v běžných třídách 310 žáků, z toho na 1. stupni 182 žáků a na

2. stupni 228 žáků. V 1 třídě zřízené podle § 16 odst. 9 bylo zapsáno 14 žáků. Povinnou školní docházku ukončilo 31 žáků, z toho 3 žáci v 7. roč., 2 žáci v 8. roč. a 26 žáků v 9. roč.

## **1.3 Školská rada**

Školská rada byla zřízena ke dni 1. 1.2006 usnesením Rady města Teplice č. 0734/05 ze dne 18. 11. 2005 s názvem Školská rada při Základní škole s rozšířeným vyučováním informatiky a výpočetní techniky, Plynárenská 2953/6, Teplice.

Školská rada má 3 členy. Ve své činnosti se řídí ustanovením § 167-168 zákona č.561/2004 Sb., o předškolním, základním, středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání, v platném znění.

Členové školské rady zastupující:

zákonné zástupce nezletilých žáků – MUDr. Mohammed Ghaleb

pedagogické pracovníky školy – Mgr. Iveta Nálepková

zřizovatele – PhDr. Radka Růžičková, PhD.

## **2. Přehled oborů vzdělání**

## **2.1 Obory vzdělání**

Obory vzdělání podle Klasifikace kmenových oborů vzdělání a Rámcové vzdělávací programy:

*79-01-C Základní škola*

1. 79 -01-C/01 Základní škola

studium denní délka studia: 9 r. 0 měs.

## **2.2 Školní vzdělávací program**

Ve školním roce 2018/2019 probíhalo vzdělávání ve všech ročnících podle Školního vzdělávacího programu podle RVP ZV „Škola nás baví“. Součástí Školního vzdělávacího programu „Škola nás baví“ je školní vzdělávací program pro předškolní vzdělávání - přípravnou třídu. Škola má zpracovaný Školní vzdělávací program „Škola nás baví“ pro zájmové vzdělávání – školní družinu.

Školní vzdělávací programy a učební plány byly průběžně plněny. Sledování jejich plnění bylo součástí kontrolní činnosti vedoucích pracovníků školy.

**Tabulka č. 1 – Vzdělávací programy školy a školského zařízení**

|  |  |
| --- | --- |
| **Název vzdělávacího programu** | **Ročník** |
| **Školní vzdělávací program „Škola nás baví“ podle RVP ZV** | 1. - 9. roč. |
| **Školní vzdělávací program**  **„Škola nás baví“ podle RVP ZV**  **Příloha Školní vzdělávací program pro přípravnou třídu** | přípravná třída |
| **Školní vzdělávací program**  **„Škola nás baví“ pro zájmové vzdělávání – školní družinu** | oddělení školní družiny |

# 3. Personální zabezpečení činnosti školy

## **3.1 Přehled pracovníků školy**

Ve školním roce 2018/2019 působilo na škole k 30. 9. 2018 36 pedagogických pracovníků,

z toho 11 asistentů pedagoga pro žáky se speciálními vzdělávacími potřebami. K 31. 8. 2019

zaměstnávala škola 34 pedagogických pracovníků, z toho 9 asistentů pro žáky se speciálními

vzdělávacími potřebami.

Ve školním roce 2018/2019 zaměstnávala škola k 30. 9. 2018 11 nepedagogických pracovníků,

k 31. 8. 2019 11 nepedagogických pracovníků.

**Tabulka č. 2 – Přehled pracovníků školy k 30. 9. 2018**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Počet pracovníků celkem** | | **Počet pedagogických pracovníků** | |
| **fyzicky** | **přepočteno** | **fyzicky** | **přepočteno** |
| 47 | 42,869 | 36 | 31,869 |

**Tabulka č. 3 – Přehled pracovníků školy k 31. 8. 2019**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Počet pracovníků celkem** | | **Počet pedagogických pracovníků** | |
| **fyzicky** | **přepočteno** | **fyzicky** | **přepočteno** |
| 45 | 41,4145 | 34 | 30,4145 |

**Tabulka č. 4 – Věková skladba pedagogických pracovníků k 30. 9. 2018**

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **do 35 let** | | **35-45 let** | | **45-55 let** | | **nad 55 let** | | **z toho**  **důchodový věk** | |
|  | **ženy** |  | **ženy** |  | **ženy** |  | **ženy** |  | **ženy** |
| 9 | 7 | 9 | 8 | 16 | 15 | 2 | 2 | 2 | 2 |

**Tabulka č. 5 – Věková skladba pedagogických pracovníků k 31. 8. 2019**

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **do 35 let** | | **35-45 let** | | **45-55 let** | | **nad 55 let** | | **z toho**  **důchodový věk** | |
|  | **ženy** |  | **ženy** |  | **ženy** |  | **ženy** |  | **ženy** |
| 8 | 8 | 7 | 6 | 18 | 16 | 1 | 1 | 1 | 1 |

**Tabulka č. 6 – Kvalifikovanost pedagogických pracovníků k 30. 9. 2018**

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
|  | **do 35 let** | | **35-45 let** | | **45-55 let** | | **nad 55 let** | | **z toho**  **důch.věk** | |
|  | **ženy** |  | **ženy** |  | **ženy** |  | **ženy** |  | **ženy** |
| **s odbornou**  **kvalifikací** | 5 | 4 | 7 | 7 | 15 | 14 | 2 | 2 | 2 | 2 |
| **bez odborné kvalifikace** | 4 | 3 | 2 | 1 | 1 | 1 | 0 | 0 | 0 | 0 |

**Tabulka č. 7 – Kvalifikovanost pedagogických pracovníků k 31. 8. 2019**

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
|  | **do 35 let** | | **35-45 let** | | **45-55 let** | | **nad 55 let** | | **z toho**  **důch.věk** | |
|  | **ženy** |  | **ženy** |  | **ženy** |  | **ženy** |  | **ženy** |
| **s odbornou**  **kvalifikací** | 5 | 5 | 5 | 5 | 17 | 15 | 1 | 1 | 1 | 1 |
| **bez odborné kvalifikace** | 3 | 3 | 2 | 1 | 1 | 1 | 0 | 0 | 0 | 0 |

# 4. Údaje o zápisu k povinné školní docházce

Ve školním roce 2018/2019 bylo zapsáno do 1. roč. povinné školní docházky 39 žáků, z toho 14 žáků po odkladu povinné školní docházky.

**5. Údaje o výsledcích vzdělávání žáků podle cílů stanovených školním**

**vzdělávacím programem Škola nás baví**

## **Výchovné působení, vzdělávání žáků**

Ve školním roce 2018/2019 jsme stanovili hlavní úkoly v oblasti výchovy

* v dalším zlepšování klimatu školy, budování školy jako příjemného, přátelského a bezpečného prostředí
* ve výchově ke zdravému životnímu stylu (rozvoj a ochrana fyzického, duševního a sociálního zdraví)
* v plnění úkolů minimálního preventivního programu, dosažení dostatečné efektivity primárně preventivních aktivit školy
* tolerance k odlišným kulturním a duchovním hodnotám

Ve školním roce 2018/2019 jsme stanovili hlavní úkoly v oblasti vzdělávání

* osvojování potřebných strategií učení, motivace k celoživotnímu učení
* řešení přiměřených problémů, učení se komunikaci a spolupráci

podpora rozvoje přírodovědné, informační a jazykové gramotnosti

- dopravní výchova

- výchova ke zdravému životnímu stylu

- prevence rizikových jevů chování

**Tabulka č. 8 – Výsledky výchovy žáků**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
|  | **počet žáků celkem** | **počet žáků s 2. st. z**  **chování** | **počet žáků s 3. st. z**  **chování** |
| **1. pololetí** | 322 | 2 | 0 |
| **2. pololetí** | 308 | 3 | 0 |

**Tabulka č. 9 – Výsledky vzdělávání – prospěch žáků**

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
|  | **počet žáků celkem** | **počet žáků s vyznamenáním** | **prospěl** | **neprospěl** |
| **1.pololetí celkem** | 322 | 110 | 173 | 39 |
| **2.pololetí celkem** | 308 | 100 | 184 | 24 |

**Tabulka č. 10 – Docházka žáků**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
|  | **počet žáků na**  **škole** | **zameškané hodiny**  **celkem** | **z toho neomluvené hodiny** |
| **1. pololetí** | 322 | 22 588 | 256 |
| **2. pololetí** | 308 | 23 966 | 491 |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **ročník** | **7. roč.** | **8. roč.** | **9. roč.** |
| **počet žáků** | 3 | 2 | 26 |

**Tabulka č. 11 – Počet žáků, kteří ukončili povinnou školní docházku**

**Tabulka č. 12 - Počet žáků, kteří přešli ze základní školy**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **na víceletá gymnázia** | **na konzervatoř** | **do třídy 1. stupně zřízené podle § 16 odst. 9** | **do třídy 2. stupně**  **zřízené podle § 16 odst. 9** |
| 0 | 0 | 0 | 0 |

# Údaje o prospěchu a docházce – příloha č. 1

# 6. Údaje o prevenci rizikových jevů chování

Preventivní program školy (dříve Minimální preventivní program) vychází z doporučených dokumentů MŠMT- Strategie prevence sociálně rizikových projevů chování u dětí a mládeže v působnosti resortu MŠMT 2010-2018,  Metodický pokyn ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy k  řešení šikanování ve školách a školských zařízení, č. j. MSMT– 22294/2013-1, Metodické doporučení k primární prevenci rizikového chování u dětí a mládeže, č. j. 21 291/2010-28. Součástí Minimálního preventivního programu je Školní program proti šikanování.

**Výskyt rizikového chování:**

Mezi nejčastější jevy, se kterými se setkáváme a které jsme v uplynulých letech řešili, patří nadále užívání návykových látek (kouření), záškoláctví, šikana a kyberšikana.

**Personální zajištění programu:**

Funkci školního metodika prevence ve školním roce 2018/2019 vykonávala Mgr. Zlatuše Štiková.

**Vzdělávání v oblasti prevence rizikového chování:**

Pedagogičtí pracovníci se zúčastnili několika vzdělávacích akcí v oblasti rizikového chování

(Úvod do první pomoci při školní šikaně a kyberšikaně, Kybernetická bezpečnost pro všechny). Školní metodik prevence se pravidelně zúčastnil schůzek v Pedagogicko – psychologické poradně Ústeckého kraje a Zařízení pro další vzdělávání pedagogických pracovníků – pracoviště Teplice.

**Aktivity pro žáky:**

1. ve výuce:

Vyučující začlenili témata prevence rizikového chování do tematických plánů v návaznosti na školní vzdělávací program a témata pro třídnické hodiny podle metodických pokynů a doporučení MŠMT.

1. jednorázové tematické aktivity:

přednášky a besedy:

Právní vědomí – přednáška (9. roč.) – ing. Kotas (Krajské ředitelství PoČR)

Vzdělávací program Štěpán – Chování na sociálních sítích (6. – 9. roč.) – Salesiánské

středisko Štěpána Trochty

Preventivní program Vstupy do škol pro žáky 4. – 9. roč. (září – prosinec 2019) –

Salesiánské středisko Štěpána Trochty (zaměřeno na osobnostní a sociální rozvoj žáků,

vztahy mezi žáky, třídní klima)

Návštěva Protidrogového vlaku (9. A) v Teplicích

Řekni drogám NE – řekni ANO životu (5. – 8. roč.) – přednášky (doprovodná akce

Cyklo-běh za ČR bez drog)

Pomněnkový den (4. – 5. roč.) – Policie ČR

Preventivní program PPP Teplice (8. A, 8. B) – PPP Teplice

Vzdělávací program VZP Vzpoura úrazům (6. - 9. roč.) - VZP

1. jiné aktivity specifické primární prevence:

zapojení školy do veřejné sbírky Český den proti rakovině

zapojení školy do projektu „Rozvoj občanských kompetencí v oblasti bezpečnosti a

ochrany obyvatelstva u žáků ze socioekonomicky znevýhodněného prostředí“

Škola je zapojena do projektu Nenech to být (internetový projekt pro boj se šikanou, sexuálním obtěžováním, vylučováním z kolektivu a dalšími sociálními problémy na školách ve spolupráci se SCIO a za podpory MŠMT).

Konkrétní výsledky strategie Preventivního programu školy za školní rok 2018/2019:

Podařilo se:

1. zvýšit účast a zapojení žáků do školních akcí (soutěže, projektové a tematické dny aj.)

2. rozšířit nabídku preventivních aktivit

Nepodařilo se:

1. významně eliminovat negativní projevy v chování některých žáků (slovní agresivita ve vztahu ke spolužákům i vyučujícím, negativistické postoje), projevy nekázně, záškoláctví, projevy šikany a kyberšikany

2. zapojit ve větší míře do spolupráce zákonné zástupce

# 7. Údaje o dalším vzdělávání pedagogických pracovníků

Ve školním roce 2018/2019 bylo další vzdělávání pedagogických pracovníků zaměřeno na vzdělávání vedoucích pracovníků, na vzdělávání v oblasti vyučovaných předmětů, v oblasti prohlubování odborné kvalifikace, v oblasti problematiky společného vzdělávání a vzdělávání žáků se speciálními vzdělávacími potřebami, včetně žáků – cizinců a žáků s odlišným mateřským jazykem, bezpečnost a ochranu zdraví žáků, využití ICT ve výuce a na vzdělávání v oblasti prevence rizikového chování.

Účast pedagogických pracovníků na vzdělávacích akcích byla v souladu s Plánem dalšího vzdělávání pedagogických pracovníků na školní rok 2018/2019. Získané poznatky, vědomosti a dovednosti byly využity ve výchovně vzdělávacím procesu školy.

Vzdělávání bylo zaměřeno na společné vzdělávání práci, asistentů pedagoga, čtenářskou, matematickou a jazykovou gramotnost, kariérové poradenství, ICT, vzdělávání žáků-cizinců. Součástí dalšího vzdělávání pedagogických pracovníků byly vzdělávací semináře a kurzy pro zapojené pedagogy v projektu „Cesta ke vzdělání“, (Šablony II – OP VVV) – společné vzdělávání, rozvoj čtenářské gramotnosti.

Ředitelka školy se zúčastnila vzdělávacího programu Strategické řízení a plánování ve školách (SRP) v časové dotaci 48 hodin se zaměřením na kulturu školy podporující maximální rozvoj každého žáka, vedení a řízení změny, metody analýzy potřeb školy, tvorbu strategického plánu rozvoje školy, implementaci procesů strategického řízení a plánování ve školách, hodnocení práce pedagogů, evaluace pokroku školy.

Škola spolupracuje s Národním institutem dalšího vzdělávání (NIDV) v oblasti podpory vzdělávání dětí, žáků-cizinců (ředitelka školy je spolupracovníkem – metodikem NIDV).

Zapojení do projektu KAP (Krajský akční plán) Ústeckého kraje:

Ředitelka školy je členem:

- Odborné metodické skupiny lídři a mentoři společného vzdělávání projektu „Cílená podpora

škol při naplňování KAP1“ Ústeckého kraje

- Pracovní skupiny vzdělávání při Regionální stálé konferenci Ústeckého kraje

- Odborné metodické skupiny inkluze projektu I-KAP a členem minitýmu projektu „Podpora

inkluze a další specifická témata Ústeckého kraje“ projektu I-KAP

**Tabulka č. 13 – Počet účastníků vzdělávání**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Počet účastníků semináře**  **jednodenní** | **Počet účastníků semináře**  **vícedenní** | **Počet pedagogických pracovníků bez účasti na vzdělávací akci** |
| 65 | 3 | 0 |

**Tabulka č. 14 – Další vzdělávání pedagogických pracovníků**

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **jméno** | **Název** | **Cena** | **Termín** | **Pozn.** |
| Bc. Martin Hudeček | Krajská konference EVVO ÚK | 0,00 Kč | 11. 9. 2018 | KÚ ÚK |
| Mgr. Marcela Prokůpková | Setkání metodiků škol zapojených do projektu KIPR v Ústeckém kraji | 0,00 Kč | 17. 9. 2018 | PPP ÚK |
| Mgr. Marcela Prokůpková | Komunikace s rodiči našich žáků | 530,00 Kč | 18. 9. 2018 | PPP ÚK |
| Mgr. Zlatuše Štiková | Setkání kariérových poradců pro oblast stavebnictví | 0,00 Kč | 19. 9. 2018 | PPP ÚK |
| Mgr. Marcela Prokůpková | Setkání metodiků škol zapojených do projektu KIPR | 0,00 Kč | 19. 9. 2018 | NÚV |
| Mgr. Marcela Prokůpková | Konzultace k výzvě Šablony II | 0,00 Kč | 25. 9. 2018 | NIDV |
| Stanislava Kopřivová | Rozvoj občanských kompetencí-projekt UJAK | 0,00 Kč | 26. 9. 2018 | UJAK |
| Mgr. Marcela Prokůpková | Rozvoj občanských kompetencí-projekt UJAK | 0,00 Kč | 26. 9. 2018 | UJAK |
| Ing. Vlastimil Klobása | Roadshow pro školy | 0,00 Kč | 2. 10. 2018 | Microsoft |
| Mgr. Marcela Prokůpková | Odborná metodická skupina pro společné vzdělávání - KAP | 0,00 Kč | 3. 10. 2018 | OŠMT KÚ ÚK |
| Mgr. Marcela Prokůpková | Strategické řízení a plánování ve školách | 0,00 Kč | 3. 10. 2018 | NIDV |
| Marcela Necidová | Krajská konference hromadného stravování | 0,00 Kč | 5. 10. 2018 |  |
| Mgr. Marcela Prokůpková | Konference Přijímáme, začleňujeme a vzděláváme děti/žáky cizince | 0,00 Kč | 10. 10. 2018 | NIDV |
| Mgr. Marcela Prokůpková | Novinky v právních předpisech škol a školských zařízeních | 0,00 Kč | 11. 10. 2018 | NIDV |
| Ing. Radka Marešová | Specifika výuky češtiny jako cizího jazyka | 300,00 Kč | 15. 10. 2018 | PPP ÚK |
| Ivana Kiňová | Asistent pedagoga a metodika práce se žáky 2. st. | 0,00 Kč | 16. 10. 2018 | ÚK |
| Mgr. Zuzana Kančiová | Výuka českého jazyka pro cizince | 0,00 Kč | 19. 10. 2018 | Poradna pro integraci |
| Mgr. Marcela Prokůpková | 3. setkání platformy aktérů vzdělávání cizinců v ÚK | 0,00 Kč | 22. 10. 2018 | Poradna pro integraci |
| Mgr. Veronika Šorfová | Workshop - projekt Dynamická inkluze | 0,00 Kč | 5. 11. 2018 | CMC |
| Bc. Michelle Skřivanová | Workshop -  projekt Dynamická inkluze | 0,00 Kč | 5. 11. 2018 | CMC |
| Mgr. Marcela Prokůpková | Konference Jak na společné vzdělávání II ? | 0,00 Kč | 6. 11. 2018 | KÚ ÚK |
| Mgr. Marcela Prokůpková | Strategické řízení a plánování ve školách | 0,00 Kč | 7. 11. 2018 | NIDV |
| Mgr. Marcela Prokůpková | Konference Školství 2019 | 690,00 Kč | 15. 11. 2018 | UZS |
| Soňa Vladařová | Jak na čtenářskou gramotnost | 650,00 Kč | 20. 11. 2018 | PC, o.p.s. |
| Mgr. Veronika Šorfová | Jak na čtenářskou gramotnost | 650,00 Kč | 20. 11. 2018 | PC, o.p.s. |
| Mgr. Jaroslava Michalová | Aktivní učení přírodovědy a vlastivědy (4. - 5. roč.) | 650,00 Kč | 27. 11. 2018 | PC, o.p.s. |
| Ing. Radka Marešová | Čeština jako cizí jazyk – výuka řečových dovedností | 0,00 Kč | 5. 12. 2018 | PPP ÚK |
| Mgr Marcela Prokůpková | Podpora inkluze v rámci projektu KAP | 0,00 Kč | 5. 12. 2018 | OŠMT KÚ ÚK |
| Mgr. Marcela Prokůpková | Strategické řízení a plánování ve školách | 0,00 Kč | 5. 12. 2018 | NIDV |
| Mgr. Marcela Prokůpková | Síťování služeb pro děti a jejich rodiny | 0,00 Kč | 11 12. 2018 | MPSV |
| pedagogičtí pracovníci | Školení pro sborovnu – Specifika hodnocení žáků s SPUCH | 21 700,00 Kč | 2. 1. 2019 | OP VVV – Šablony II |
| Mgr. Marcela Prokůpková | Strategické řízení a plánování ve školách | 0,00 Kč | 9. 1. 2019 | NIDV |
| Ing. Radka Marešová | Jak na výslovnost při výuce nerodilých mluvčích | 350,00 Kč | 11. 1. 2019 | PPP ÚK |
| Mgr. Zuzana Kančiová | Jak na výslovnost při výuce nerodilých mluvčích | 350,00 Kč | 11. 1. 2019 | PPP ÚK |
| Mgr. Marcela Prokůpková | Setkání metodiků škol, SPC a PPP zapojených do projektu KIPR | 0,00 Kč | 18. 1. 2019 | NÚV |
| Ing. Vlastimil Klobása | ISIC Fórum 2019 | 0,00 Kč | 24. 1. 2019 | ISIC |
| Mgr. Marcela Prokůpková | Jednání Pracovní skupiny Vzdělávání ÚK-projekt iKAP | 0,00 Kč | 5. 2. 2019 | OŠMT KÚ ÚK |
| Mgr. Marcela Prokůpková | Strategické řízení a plánování ve školách | 0,00 Kč | 6. 2. 2019 | NIDV |
| Mgr. Veronika Šorfová | Workshop - projekt Dynamická inkluze | 0,00 Kč | 8. 2. 2019 | CMC |
| Bc. Michelle Skřivanová | Workshop - projekt Dynamická inkluze | 0,00 Kč | 8. 2. 2019 | CMC |
| Ing. Radka Marešová | Jak využít audiovizuální materiály ve výuce češtiny pro cizince | 350,00 Kč | 15. 2. 2019 | PPP ÚK |
| Mgr. Anna Hybšová | VII. setkání koordinátorů EVVO | 0,00 Kč | 18. 2. 2019 | KÚ ÚK |
| Mgr. Marcela Prokůpková | Setkání metodiků škol zapojených do projektu KIPR | 0,00 Kč | 25. 2. 2019 | NÚV |
| Mgr. Marcela Prokůpková | Podpora inkluze a další specifická témata – projekt KAP | 0,00 Kč | 26. 2. 2019 | OŠMT KÚ ÚK |
| Marcela Necidová | Jídelní lístky a plnění spotřebního koše | 500,00 Kč | 5. 3. 2019 | NIDV |
| Mgr. Marcela Prokůpková | Líný učitel | 990,00 Kč | 5. 3. 2019 | PPP ÚK |
| Mgr. Marcela Prokůpková | Strategické řízení a plánování ve školách | 0,00 Kč | 6. 3. 2018 | NIDV |
| Mgr. Marcela Prokůpková | Kolokvium ředitelů ZŠ | 0,00 Kč | 8. 3. 2019 | NIDV |
| Mgr. Andrea Štofčová | Přechod od aritmetiky k algebře aneb Jak učit matematiku méně nadané žáky | 700,00 Kč | 13. 3. 2019 | PC, o.p.s. |
| Ing. Vlastimil Klobása | Konference –Robotika jako nástroj pro rozvoj klíčových kompetencí | 0,00 Kč | 21. 3. 2019 | AV MEDIA |
| Šárka Bílková, Kateřina Eskander, Michaela Balogová, Kateřina Polomisová, Mgr. Iveta Nálepková, Bc. Jana Adamová, Zbyněk Hnilica, DiS., Soňa Vladařová | Metodika práce asistenta pedagoga a modelové situace na 1. st. ZŠ (projekt KAP) | 0,00 Kč | 26. 3. 2019 | KÚ ÚK |
| Brigita Čonková, Ing. Radka Marešová, Mgr. Marcela Prokůpková | Metodika práce asistenta pedagoga a modelové situace na 2. st. ZŠ (projekt KAP) | 0,00 Kč | 27. 3. 2019 | KÚ ÚK |
| Ing. Vlastimil Klobása | Konference ICT ve školství | 900,00 Kč | 27. 3. 2019 |  |
| Mgr. Iveta Nálepková | Využití didaktického potenciálu uvolněných testovacích úloh z mezin. šetření PIRLS 2016 | 0,00 Kč | 29. 3. 2019 | ČŠI |
| Mgr. Jaroslava Michalová | Využití didaktického potenciálu uvolněných testovacích úloh z mezin. šetření PIRLS 2016 | 0,00 Kč | 29. 3. 2019 | ČŠI |
| Mgr. Zuzana Benediktová | Využití didaktického potenciálu uvolněných testovacích úloh z mezin. šetření PIRLS 2016 | 0,00 Kč | 2. 4. 2019 | ČŠI |
| Mgr. Marcela Prokůpková | Metodická podpora a poradenství pro vzdělávání dětí a žáků s OMJ | 0,00 Kč | 3. 4. 2019 | PPP ÚK |
| Mgr. Zlatuše Štiková | Metodická podpora a poradenství pro vzdělávání dětí a žáků s OMJ | 0,00 Kč | 3. 4. 2019 | PPP ÚK |
| Marcela Necidová | Krajská konference hromadného stravování | 0,00 Kč | 4. 4. 2019 |  |
| Mgr. Zuzana Kančiová | Inovativní, kreativní a aktivizační metody ve výuce cizích jazyků na ZŠ a SŠ | 4 200,00 Kč | 5. - 6. 4. 2019 | Contexta |
| Mgr. Marcela Prokůpková | Inspekční činnost ve školách | 300,00 Kč | 8. 4. 2019 | NIDV |
| Mgr. Marcela Prokůpková | Kulatý stůl – Jak se žije dětem a mládeži v Teplicích |  | 9. 4. 2019 | SSŠT Teplice |
| Mgr. Zlatuše Štiková | Seminář kariérových poradců pro oblast elektrotechnika | 0,00 Kč | 10. 4. 2019 | PPP ÚK |
| Mgr. Marcela Prokůpková | Strategické řízení a plánování ve školách | 0,00 Kč | 10. 4. 2019 | NIDV |
| Mgr. Marcela Prokůpková | 4. setkání platformy aktérů vzdělávání cizinců v ÚK | 650,00 Kč | 11. 4. 2019 | Poradna pro integraci |
| Mgr. Zlatuše Štiková | Diagnostika třídních kolektivů (sociometrický ratingový dotazník SORAD) | 2 200,00 Kč | 12. 4. 2019 | Audendo, z.s. |
| Mgr. Marcela Prokůpková | Celostátní konference pro ředitele škol a školských zařízení | 3 290,00 Kč | 12. 4. 2019 | Comenius |
| Mgr. Markéta Vavřičková | Všeobecný pohybový rozvoj dětí | 0,00 Kč | 15. 4. 2019 | FA ČR |
| Mgr. Marcela Prokůpková | Šetření stížností ve škole | 690, 00 Kč | 16. 4. 2019 | PC, o.p.s. |
| Jiří Herold | 6. setkání s didaktikou informatiky - Kybernetická bezpečnost pro všechny | 0,00 Kč | 25. 4. 2019 | UJEP |
| Mgr. Veronika Šorfová | Workshop – projekt Dynamická inkluze | 0,00 Kč | 26. 4. 2019 | CMC |
| Bc. Michelle Skřivanová | Workshop – projekt Dynamická inkluze | 0,00 Kč | 26. 4. 2019 | CMC |
| Mgr. Zlatuše Štiková | Úvod do první pomoci při školní šikaně a kyberšikaně | 0,00 Kč | 30. 4. 2019 | NIDV |
| Mgr. Marcela Prokůpková | Zacházení s chemickými látkami a směsmi | 0,00 Kč | 30. 4. 2019 | NIDV |
| Mgr. Marcela Prokůpková | Strategické řízení a plánování ve školách | 0,00 Kč | 15. 5. 2019 | NIDV |
| Soňa Vladařová | Integrace dětí s mentálním postižením | 500,00 Kč | 16. 5. 2019 | PPP ÚK |
| Mgr. Anna Hybšová | Integrace dětí s mentálním postižením | 500,00 Kč | 16. 5. 2019 | PPP ÚK |
| Mgr. Marcela Prokůpková | Integrace dětí s mentálním postižením | 500,00 Kč | 16. 5. 2019 | PPP ÚK |
| Mgr. Zlatuše Štiková | Fenomén doby - Kyberkriminalita | 0,00 Kč | 22. 5. 2019 | KŘP ÚK |
| Irena Piewaková | Celostátní seminář vychovatelek a vychovatelů ŠD a ŠK 2019 | 1 000,00 Kč | 25. – 26. 5. 2019 | NIDV |
| Mgr. Marcela Prokůpková | Strategické řízení a plánování | 0,00 Kč | 29. 5. 2019 | NIDV |
| Mgr. Marcela Prokůpková | Změna financování regionálního školství | 0,00 Kč | 30. 5. 2019 | KÚ ÚK |
| Bc. Jana Pravdová | Změna financování regionálního školství | 0,00 Kč | 30. 5. 2019 | KÚ ÚK |
| Mgr. Marcela Prokůpková | Pracovní setkání lídrů a mentorů odborné metodické skupiny pro společné vzdělávání-projekt iKAP | 0,00 Kč | 5. 6. 2019 | OŠMT KÚ ÚK |
| Mgr. Marcela Prokůpková | Setkání odborných řešitelů Odborné metodické skupiny pro společné vzdělávání – projekt iKAP | 0,00 Kč | 13. 6. 2019 | OŠMT KÚ ÚK |
| Mgr. Anna Hybšová | Rozvoj badatelských dovedností žáků | 300,00 Kč | 18. 6. 2019 | Tereza, z.ú. |
| Ing. Vlastimil Klobása | Letní škola digitální gramotnosti | 0,00 Kč | 23 .- 25.8.2019 | ÚK |
| Bc. Jana Pravdová | Financování AP | 0,00 Kč | 27. 8. 2019 | MŠMT |

# 8. Údaje o aktivitách a prezentaci školy na veřejnosti

## **8.1 Školní soutěže**

školní kola sportovních soutěží

školní kola olympiády v anglickém jazyce (6., 7., 8., 9. roč.)

školní kolo v recitaci (1. a 2. st.)

Matematický klokan (1. a 2. st.) – kategorie Mini, Benjamin, Kadet

2. ročník školního turnaje v šachu

## **8.2 Další akce školy**

Návštěvy divadelních a filmových představení, výukových hudebních pořadů a koncertů

- Krejčík Honza (PT, 1. - 3. roč.), Perníková chaloupka (PT), Strach má velké oči (6. roč.), loutkové divadlo – Hudební revue (1. st.), Bratři vrabci (PT), vzdělávací koncert V kouzelné mošně (1. st.), vzdělávací koncert Za oponou opery (2. st.), vánoční koncert Hvězdička betlémská (PT, 1. – 4. roč.), předpremiéra filmu Uzly a pomeranče (2. st.), The Easy English Theatre (anglické divadlo)

Dny otevřených dveří

Předání věcného daru od firmy CZ. NIC – 24 notebooků

Školní akademie

Soutěž Informáček pro žáky 5. roč. ZŠ okresu Teplice (10. ročník)

Vánoční sportovní turnaj pro 1. st.

Vánoční sportovní turnaj pro 2. st.

Mikulášská nadílka ve třídách

Mikulášský turnaj pro MŠ Na Spojce a MŠ Okrajová

Mikulášská nadílka pro ONP Nemocnice Teplice (KZ, a.s.)

Vánoční zpívání pro ONP Nemocnice Teplice (KZ, a.s.)

Vánoční besídky ve třídách

Vánoční Týden otevřených dveří

Vánoční program pro žáky 1. B v Dětském centru Rybička

Masopustní karneval – školní družina

Výzdoba výtvarnými pracemi žáků – ČČK Teplice

Den dětí (PT, 1. – 3. roč.)

Den dětí (4. – 9. roč.)

Rozloučení s vycházejícími žáky

Spolupráce s MŠ – návštěva dětí MŠ Na Spojce a MŠ Okrajová, účast MŠ na školní akademii

Fotbalový turnaj mezi žáky 1. a 2. st. a členy Městské policie v Teplicích – Den s městskou policií

Den učitelů a Teplákový den

Ponožkový den – den podpory lidí s Downovým syndromem

**Environmentální výchova**

EKODEN ke Dni Země

Vzdělávací program Tonda obal na cestách (1. – 9 roč.) - besedy

Přednáška o jaderné energetice (9. A)

Výukový program „Ochrana životního prostředí“ (PT, 1., 3. roč.) – DDM Duchcov

Výukový program k ekologické výchově (4., 5. roč.) – DDM Duchcov

**Primární prevence**

Preventivní program Vstupy do škol pro žáky 4. – 9. roč. (září – prosinec 2019) -Salesiánské středisko Štěpána Trochty

Pomněnkový den (4. – 5. roč.) – PoČR

Preventivní program PPP Teplice (8. A, 8. B) – PPP Teplice

Vzdělávací program Štěpán – Chování na sociálních sítích (6. – 9. roč.) – Salesiánské středisko Štěpána Trochty

Právní vědomí – přednáška (9. roč.) – ing. Kotas (Krajské ředitelství PoČR)

Dopravní výchova pro žáky 1. st. – Městská policie Teplice

Návštěva Protidrogového vlaku (9. A) v Teplicích

Řekni drogám NE – řekni ANO životu (5. – 8. roč.) – přednášky (doprovodná akce Cyklo-běh za ČR bez drog)

**Kariérové poradenství a profesní orientace**

Informační a poradenské středisko Úřadu práce v Teplicích pro vycházející žáky – Úřad práce Teplice

Informační a poradenské středisko Úřadu práce v Teplicích (8. roč.) – Úřad práce v Teplicích

Účast vycházejících žáků na Dni otevřených dveří k 45. výročí založení SŠSS Teplice

Vánoční program pro žáky 9. roč. spojený s prohlídkou školy – SŠOS Teplice

Projektový den „Den žákem hotelové školy“ (návštěva žáků 9. A) – HŠ, OA, SPŠ Teplice

Projektový den „Den žákem obchodní akademie“ (návštěva žáků 9. A – HŠ, OA, SPŠ Teplice

Prezentace vzdělávací nabídky středních škol – Střední škola obchodu a služeb Teplice, Střední škola strojní a stavební Teplice, ZŠ a SŠ Krupka, Schola Humanitas Litvínov, Střední průmyslová škola a Gymnázium Duchcov, Střední škola AGC Teplice

Účast výchovné poradce v projektu kariérového poradenství KARIPO – Ústecký kraj, PPP Teplice

**Exkurze a výlety**

Památník Terezín (8. a 9. roč.)

Techmania Science Center Plzeň (2. st.) – projekt IKAP Ústeckého kraje

Den otevřených dveří HZS ÚK – územní odbor Teplice (4. – 5. roč.) – HZS Teplice

Severočeská filharmonie Teplice – účast na zkoušce orchestru

**Školní tematické a projektové dny**

Vánoční výtvarné a pracovní dílny (1. a 2. st.)

EKODEN ke Dni země

Projektový den k 100. výročí vzniku Československé republiky

Den sv. Patrika

Cesta kolem světa – projekt školní družiny

**Vzdělávací programy a akce pořádané jinými subjekty**

Vzdělávací program k projektu Ovoce a zelenina do škol (PT, 1. - 3. roč.) „Bovýsek“

Vzdělávací program Vyvážená strava (6. – 9. roč.)

Přednáška o jaderné energetice (9 .A)

Výukový program Hrátky s češtinou (3. roč.) – DDM Duchcov

Výukový program „Ochrana životního prostředí“ (PT, 1., 3. roč.) – DDM Duchcov

Výukový program k ekologické výchově (4., 5. roč.) – DDM Duchcov

Vzdělávací program „Nestlé pro zdraví“ (15 přednášek) – Edhanse

Vzdělávací program „Kolumbie“ – 5. – 9. roč.

Vzdělávací program „100 let ČSR“ – Studio Karavana (1. – 6. roč.)

Čtení pro prvňáčky – Klára Cibulková

Projekt Škola v pohybu (3. roč.) – GTM OFS

Vzdělávací program a výstava Pedagogického muzea J. A. Komenského k výročí vzniku samostatné Československé republiky

Spolupráce s Regionální knihovnou Teplice – rozvoj čtenářských dovedností, pasování žáků

1. roč. na čtenáře, AZ-kvíz pro 3., 4. a 5. roč.

Letní intenzivní kurz českého jazyka pro děti-cizince (ve spolupráci s Poradnou pro integraci)

Dopravní výchova pro žáky (PT, 1. st.) – teoretická část 2. 2019, praktická část na dopravním hřišti 6. 2019 – Městská policie Teplice - Prosetice

Den s robotikou a programováním (1. st.) – zapojení do projektu PRIM Katedry informatiky PřF UJEP

Vzdělávací program Tonda obal na cestách (1. – 9 roč.) – besedy

Vzdělávací program Veselé zoubky (1. roč.)

Vzdělávací program VZP Vzpoura úrazům (6. - 9. roč.) - VZP

Beseda k 100. výročí vzniku ČSR (8., 9. roč.) – ing. Kohlíček

Pomněnkový den (4. – 5. roč.) – PoČR

Soutěž mladých zdravotníků – ČČK Teplice

Soutěž Mladý záchranář – HZS ÚK, územní odbor Teplice

Žáci 8. A a 9. A se zúčastnili veřejné sbírky – Český den proti rakovině (Liga proti rakovině)

Vystoupení žáků 5. a 9. roč. na festivalu Barevná planeta v Ústí nad Labem

Beseda Tichý svět (9. A) – komunikace s neslyšícími – Centrum pro celou rodinu Teplice

Autosalon – účast žáků 7. roč. – HŠ, OS a SPŠ Teplice

Konference „Domácí násilí z pohledu psychologa, lékaře, terapeuta, etopeda…“ – výstava výtvarných prací žáků

Vystoupení žáků 1. B na Dni neziskovek v Teplicích

Účast na akci Teplická vánočka

Noc s Andersenem (účast žáků 3. A) – Regionální knihovna Teplice

IT SLOT-elektronická soutěž pro žáky 8., 9. roč.

Workshop – Bubnování s P. Nyassem – Poradna pro integraci Ústí nad Labem

**Sportovní akce**

Okrskové kolo v přehazované (kategorie 6. - 7., 8. 9. roč.)

Okrskové kolo ve florbalu – III. kategorie (chlapci 6., 7. roč.)

Okrskové kolo ve florbalu – IV. kategorie (chlapci 8., 9. roč.)

Okrskové kolo v halovém fotbalu pro žáky 6., 7. roč.

Okrskové kolo v halovém fotbalu pro žáky 8., 9. roč.

Turnaj ve vybíjené

Minifotbal – starší žáci (6. – 9. roč.)

Štafetový pohár

Mc Donalďs Cup (1. – 3., 4. – 5. roč.)

**Testování žáků**

Testování SCIO – příprava na přijímací zkoušky

Testování KALIBRO – testování žáků 3. roč. (český jazyk, matematika, anglický jazyk, prvouka)

**Účast v soutěžích, úspěchy školy**

Umístění žáků v mezinárodních, celostátních, krajských a okresních soutěžích

ve školním roce 2018/2019

**Tabulka č. 12 – Účast žáků v soutěžích**

|  |
| --- |
| **Sportovní soutěže – okrsková a okresní kola, olympiády, recitační soutěže a další soutěže** |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Název akce** | **Počet žáků** | **Výsledek, umístění** |
| Okrskové kolo v přehazované dívek – III. kategorie | 8 |  |
| Okrskové kolo v přehazované dívek- IV. kategorie | 10 |  |
| Okrskové kole ve vybíjené chlapců – II. kategorie | 12 |  |
| Okrskové kolo ve florbalu –  III. kategorie | 7 |  |
| Okrskové kolo v halovém fotbalu - III. kategorie | 10 |  |
| Okrskové kolo v halovém fotbalu – IV. kategorie | 4 |  |
| McDonald´s CUP –  I. kategorie -okrskové kolo | 10 |  |
| McDonald´s CUP –  II. kategorie -okrskové kolo | 10 |  |
| Olympiáda – anglický jazyk, kat. A1 (6. a 7. roč.) | 1 | 8. místo |
| Dětská recitační přehlídka  1. stupeň – městské kolo | 6 |  |
| Dětská recitační přehlídka  2. stupeň – městské kolo | 2 | postup do okresního kola |
| Dětská recitační přehlídka  2. stupeň – okresní kolo | 1 |  |
| Soutěž Informáček pro žáky  5. roč. ZŠ ORP Teplice | 6 | 1. a 17. místo |
| Mladý záchranář | 4 | 9. místo |
| Soutěž mladých zdravotníků | 4 | 7. místo |
| Projekt Kraje pro bezpečný internet – krajské kolo Kvíz plus | 1 | 3. místo |
| Jazykově-výtvarná soutěž nakladatelství FRAUS-Můj hrdina – celostátní kolo (kategorie němčina) | 3 | 1. místo |
| Turnaj v piškvorkách (Gymnázium Teplice) | 5 | 6. místo |
| Výtvarná soutěž Požární ochrana očima dětí -okresní kolo | 3 | ZŠ 2 – 3. místo  ZŠ 3 – 1. místo  ZŠ 4 – 1., 2., 3. místo |
| Výtvarná soutěž Požární ochrana očima dětí – krajské kolo | 3 | ZŠ 2 – 2. místo  ZŠ 4 – 1., 2. místo |
| Výtvarná soutěž Požární ochrana očima dětí – celostátní kolo | 3 |  |

**Tabulka č. 13 -Zájmová činnost**

Ve školním roce 2018/2019 byla škola zapojena do projektu Gramotnosti UJEP zaměřeného na volnočasové aktivity žáků. V rámci tohoto projektu probíhaly ve škole volnočasové aktivity formou zájmových kroužků.

|  |  |
| --- | --- |
| **Zájmové kroužky** | |
| **kroužek** | **vyučující** |
| Turistický | Mgr. Iveta Nálepková |
| Turistický | Mgr. Zlatuše Štiková |
| Kondiční cvičení | Zbyněk Hnilica, Dis. |
| Fotbal | Ing. Vlastimil Klobása |
| Badminton | Mgr. Zuzana Benediktová |
| Výtvarný | Mgr. Andrea Štofčová |

## **8. 4 Spolupráce školy s jinými subjekty**

Škola spolupracuje se školami (mateřské školy, základní školy), se školskými poradenskými zařízeními (Speciálně pedagogické centrum při Speciální ZŠ a Speciální MŠ Teplice, Pedagogicko – psychologická poradna Ústeckého kraje a Zařízení pro další vzdělávání pedagogických pracovníků, pracoviště Teplice, Speciálně pedagogické centrum Demosthenes Ústí nad Labem, Speciálně pedagogické centrum při Základní škole speciální, Mateřské škole a Praktické škole Ústí nad Labem), se Střediskem výchovné péče v Ústí nad Labem,s orgány státní správy a samosprávy (odbor sociálních věcí Magistrátu města Teplice - OSPO, odbor správních činností, kurátoři pro děti a mládež), s Policií ČR (přednášková činnost), s Městskou policií Teplice (preventivní činnost), s PF UJEP Ústí nad Labem, s Katedrou informatiky Přírodovědecké fakulty UJEP, s neziskovými organizacemi a občanskými sdruženími (Salesiánské středisko Štěpána Trochty, Poradna pro integraci, Květina, Sociálně právní zabezpečení, Děti patří domů, SAS při Salesiánském středisku Štěpána Trochty, Centrum pro rodinu aj.), se zdravotnickými subjekty.

Vyučující anglického jazyka se zapojila do projektu ověřování učebnic anglického jazyka nakladatelství KLETT.

## **8. 5 Projektová činnost**

Ve školním roce 2018-2019 se škola zapojila do projektů:

1. OP VVV – Operační program Výzkum, vývoj a vzdělávání

Výzva 02\_16\_022 Podpora škol formou projektů zjednodušeného vykazování – Šablony pro

MŠ a ZŠ I – „Vzděláváním pro budoucnost“, reg. č. CZ.02.3.68/0.0/0.0/16\_022/0001169“

Škola ukončila projekt k 31. 8. 2019

2. Výzva 02\_18\_063 Podpora škol formou projektů zjednodušeného vykazování – Šablony

pro MŠ a ZŠ II – „Cesta ke vzdělání“, reg. č. CZ.02.3.68/0.0/0.0/18\_063/0009549“.

Rozpočet na projekt činí 1 263 660 Kč, z toho v ZŠ 1 056 152 Kč, ve školní družině

207 508 Kč.

Aktivity v projektu:

Základní škola:

*Doučování žáků ZŠ ohrožených školním neúspěchem* – Cílem aktivity je podpořit žáky

školním neprospěchem prostřednictvím možnosti doučování.

*Kluby pro žáky ZŠ* – Čtenářský klub, Klub zábavné logiky a deskových her, Klub

komunikace v cizím jazyce. Cílem aktivit je realizace klubu pro žáky ZŠ. Aktivita má

formu volnočasové aktivity a vede k rozvoji klíčových kompetencí žáků. Aktivita

umožňuje vedle rozvoje žáků i profesní rozvoj pedagogických pracovníků.

*Využití ICT ve vzdělávání* – aktivita má za cíl rozvoj digitálních kompetencí pedagogických

pracovníků i žáků v prostředí vzdělávání v 21. století. Principem je zavádění nových

výukových metod při využití ICT ve výuce. Důležitou součástí aktivity je pravidelná a

dlouhodobá práce s ICT ve výuce.

*Projektový den mimo školu* – cílem aktivity je rozvoj kompetencí pedagogických pracovníků

v oblasti přípravy a vedení projektové výuky, která vede k rozvoji osobních a sociálních

kompetencí dětí a žáků. Projektová výuka bude probíhat v oblasti podpory společného

vzdělávání a rozvoje klíčových kompetencí žáků.

*Projektový den ve škole* – cílem aktivity je rozvoj kompetencí pedagogických pracovníků

v oblasti přípravy a vedení projektové výuky, která vede k rozvoji osobních a sociálních

kompetencí dětí a žáků. Projektová výuka bude probíhat v oblasti podpory společného

vzdělávání a rozvoje klíčových kompetencí žáků.

*Zapojení odborníka z praxe do výuky ZŠ* – cílem je prohloubit spolupráci pedagogických

pracovníků ZŠ a odborníků z praxe v rámci všeobecně vzdělávacích předmětů. Díky

spolupráci se zlepší kvalita výuky, která bude mít pozitivní vliv na výsledky žáků i pro jejich

budoucí uplatnění na trhu práce.

*Vzájemná spolupráce v oblasti čtenářské gramotnosti a osobnostně sociálního rozvoje* –

cílem je prohloubit spolupráci pedagogických pracovníků ZŠ. Podmínkou je vytvoření

minitýmu ve spolupráci 3 pedagogických pracovníků, kteří se v průběhu 10 po sobě jdoucích

měsíců, ve kterých probíhá výuka, budou scházet s cílem plánovat. realizovat a reflektovat

aktivity.

*Tandemová výuka v ZŠ –* cílem je prohloubit spolupráci pedagogických pracovníků ZŠ

v oblasti podpory společného vzdělávání, rozvoje základních gramotností (čtenářské a

matematické) a rozvoje klíčových kompetencí. Díky spolupráci se zlepší kvalita výuky,

která bude mít pozitivní vliv na výsledky žáků.

*Komunitně osvětová setkání –* cílem této aktivity je podpořit inkluzivní klima a komunitní

charakter ZŠ. Setkání s rodiči, přáteli školy a veřejností za pomoci odborníka nebo

odborného týmu.

V rámci projektu byly realizovány aktivity: Doučování žáků ohrožených školním

neúspěchem, Klub zábavné logiky, Čtenářský klub, Tandemová výuka.

Školní družina:

*Školní asistent – personální podpora školní družiny* – cílem této aktivity je poskytnout

dočasnou personální podporu – školního asistenta školní družině. Aktivita umožňuje

vyzkoušet a na určité období poskytnout větší podporu zejména účastníkům ohroženým

školním neúspěchem.

*Projektový den ve školní družině* – cílem aktivity je rozvoj kompetencí pedagogických

pracovníků v oblasti přípravy a vedení projektového vzdělávání, která vede k rozvoji

osobních a sociálních kompetencí účastníků. Projektové vzdělávání bude probíhat v oblasti

podpory společného vzdělávání a rozvoje klíčových kompetencí účastníků.

*Sdílení zkušeností pedagogů z různých školských zařízení* – cílem je podpořit pedagogy

školních družin ve zvyšování kvality jejich každodenní práce při vzdělávání a výchově žáků,

a to prostřednictvím vzájemné výměny zkušeností mezi pedagogy z různých školských

zařízení.

3. Projekt Kvalita – Inkluze – Poradenství – Rozvoj (KIPR)

Projekt je spolufinancován EU a řeší otázky související se zajištěním kvality, provázanosti,

srovnatelnosti a efektivity poradenských služeb a vytvoření podmínek pro poskytování

vhodných podpůrných opatření pro žáky, CZ.02.3.62/0.0/15\_001/0000584.

Řešitelem projektu je NÚV.

4. Didaktický projekt Didaktika – člověk a příroda A. Cílem je zlepšení výuky

v přírodovědných předmětech na 2. stupni ZŠ. Do projektu jsou zapojeny 4 vysoké školy –

Západočeská univerzita, Univerzita Hradec Králové, Univerzita Palackého, Univerzita

J. E. Purkyně, 2 science centra – iQLANDIA, Svět techniky a učitelé základní škol.

5. Projekt Dynamická inkluze v centrech kolegiální podpory. Cílem projekt je poskytnout

pedagogům diagnostický nástroj pro práci se školní třídou. Řešitelem projektu je CMC

Graduale School of Business, o.p.s.

6. Projekt „Rozvoj občanských kompetencí v oblasti bezpečnosti a ochrany obyvatelstva u

žáků ze socioekonomicky znevýhodněného prostředí“, reg. č.

CZ.02.3.61/0.0/0.0/16\_012/0000610 ve spolupráci s Univerzitou Jana Amose Komenského

Praha s. r. o.

Řešitelem projektu je UJAK Praha.

7. Projekt Školní mléko

8. Projekt Ovoce a zelenina do škol

9. Projekt Obědy dětem (Women for Women)

10. Projekt Fakulta sociálně ekonomická UJEP Ústí nad Labem – ověření pracovní pozice

sociálního pracovníka ve školství

## **8. 6 Zahraniční spolupráce, výměnné akce**

Ve školním roce 2018/2019 škola nenavázala zahraniční spolupráci a nepořádala

výměnné akce žáků a pedagogů.

## **8. 7 Účast školy ve vzdělávacím výzkumu**

Ve školním roce 2018/2019 se škola zapojila do vzdělávacího výzkumu NÚV (testování žáků 5., 6., 9. roč.).

# 9. Informace o výsledcích kontrol provedených ČŠI

Ve školním roce 2018/2019 neproběhla ve škole inspekční činnost.

# 10. Údaje o zapojení školy do rozvojových a mezinárodních programů

Ve školním roce 2018/2019 se škola zapojila do rozvojových programů MŠMT.

Do mezinárodních programů se škola nezapojila.

# 11. Údaje o zapojení školy do dalšího vzdělávání v rámci celoživotního učení

Ve školním roce 2018/2019 se škola nezapojila do dalšího vzdělávání v rámci celoživotního učení.

# 12. Údaje o předložených a školou realizovaných projektech financovaných z cizích zdrojů

Viz Zpráva o hospodaření

# 13. Údaje o spolupráci s odborovými organizacemi, organizacemi zaměstnavatelů a dalšími partnery při plnění úkolů ve vzdělávání

Ve škole nepůsobí odborová organizace, informace o spolupráci s dalšími partnery jsou uvedeny v části 8.4.

# 

# 14. Základní údaje o hospodaření školy – Zpráva o hospodaření

|  |
| --- |
| **Přehled celkových výnosů v tisících Kč příspěvkové organizace v roce 2018** |

|  |  |
| --- | --- |
| Celkové výnosy včetně účelových dotací | 30 675 |
| Výnosy z doplňkové činnosti | 249 |
| Dotace + ostatní dotace + ostatní výnosy | 30 426 |

|  |
| --- |
| **Přehled celkových nákladů v tisících Kč příspěvkové organizace v roce 2018** |

|  |  |
| --- | --- |
| Investiční výdaje celkem | 66 |
| Neinvestiční výdaje celkem | 29 724 |
| Z toho: |  |
| Náklady na platy pracovníků | 15 366 |
| Ostatní osobní náklady | 295 |
| Odvody zdravotní a sociální pojištění, příděl do FKSP | 5 533 |
| ONIV | 469 |
| Z toho: |  |
| Výdaje na učebnice, učební texty, učební pomůcky, software | 341 |
| Výdaje na další vzdělávání pracovníků | 11 |
| Ostatní provozní náklady (OPN) | 7 709 |

**Rozvojové programy MŠMT**

UZ 33 024 Podpora vzdělávání cizinců ve školách, modul A

„Bezplatná výuka přizpůsobená potřebám dětí a 260 900 Kč

žáků – cizinců ze třetích zemí“

Projekty financované z rozpočtu zřizovatele formou účelové dotace

Školní akademie 10 000 Kč pronájem sálu

Den dětí 5 000 Kč pitný režim, ceny

Vánoční turnaj 5 000 Kč pitný režim, ceny

Informáček 5 000 Kč občerstvení, ceny, materiál na zajištění soutěže

**Projekty financované z Operačního programu Výzkum, vývoj a vzdělávání (OP VVV)**

UZ 33 063 Cesta ke vzdělání 1 263 660 Kč

**Finanční dary ve školním roce 2018/2019**

Drab Foundantion – nadační fond 6 560 Kč

Women for Women, o. p. s. 24 534 Kč

**Projektová činnost**

Ve školním roce 2018/2019 se škola zapojila do projektů:

**Dotační a rozvojové programy MŠMT**

1. RP „Podpora vzdělávání cizinců ve školách“, modul A „Bezplatná výuka přizpůsobená potřebám dětí a žáků – cizinců z třetích zemí, č. j. MSMT-24277/2017

**OPVVV – Operační program Výzkum, vývoj a vzdělávání**

1. Výzva 02\_18\_063 Podpora škol formou projektů zjednodušeného vykazování – Šablony pro MŠ a ZŠ II – „Cesta ke vzdělání“, reg. č. CZ.02.3.68/0.0/0.0/18\_063/0009549“. V rámci projektu byly realizovány aktivity: Doučování žáků ohrožených školním neúspěchem, Klub zábavné logiky, Čtenářský klub, Tandemová výuka, Vzájemná spolupráce a Školní asistent ve školní družině.
2. Projekt Kvalita-Inkluze-Poradenství-Rozvoj (KIPR)

Projekt je spolufinancován EU a řeší otázky související se zajištěním kvality, provázanosti, srovnatelnosti a efektivity poradenských služeb a vytvoření podmínek pro poskytování vhodných podpůrných opatření pro žáky, reg. č. CZ.02.3.62/0.0/15\_001/0000584.

1. Projekt „Rozvoj občanských kompetencí v oblasti bezpečnosti a ochrany obyvatelstva u žáků ze socioekonomicky znevýhodněného prostředí“, reg. č. CZ.02.3.61/0.0/0.0/16\_012/0000610 ve spolupráci s Univerzitou Jana Amose Komenského Praha s. r. o.

# 15. Přílohy

1. Prospěch a docházka žáků

2. Články v tisku, diplomy

**Výroční zpráva byla schválena školskou radou dne 15. 10. 2019 a**

**projednána v pedagogické radě dne 15. 10. 2019.**

**Zpracovala: Mgr. Marcela Prokůpková**

**ředitelka školy**

**V Teplicích 11. 10. 2019**

**Předmět**

**Počty známek**

**Průměr**

**Vyučující**

  1  2  3  4  5  N  -

**Přehled prospěchu třídy 1.A**

**1. pololetí školního roku 2018/19**

ke dni klasifikační porady

zpracováno dne: 3. 10. 2019

**(podpis)**

**Třídní učitel:**

**Počet žáků celkem:**

Mgr. Hyhlanová Jaroslava

22

**z toho   dívek:**

11

**chlapců:**

11

*příloha č. 1*

**Změny v počtu žáků**

ubylo:

přibylo:

1

2

Mgr. Hyhlanová Jaroslava

19  -  -  -  -  1  1

1.000

Chv

Chování

Mgr. Hyhlanová Jaroslava

  6 10  -  2  1  1  1

2.053

ČJ

Český jazyk

Mgr. Šorfová Veronika

15  2  1  -  -  1  2

1.222

AJ

Anglický jazyk

Bc. Karrmannová Dana, DiS.

19  -  -  -  -  1  1

1.000

PRV

Prvouka

Mgr. Hyhlanová Jaroslava

11  5  1  1  1  1  1

1.737

MA

Matematika

Mgr. Bublová Lenka, Bc.

19  -  -  -  -  1  1

1.000

HV

Hudební výchova

Mgr. Patso Lesja

18  1  -  -  -  1  1

1.053

VV

Výtvarná výchova

Mgr. Patso Lesja

19  -  -  -  -  1  1

1.000

Pč

Praktické činnosti

Mgr. Hyhlanová Jaroslava

19  -  -  -  -  1  1

1.000

TV

Tělesná výchova

omluvených

neomluvených

1256

57.091

**Zameškané hodiny**

**Celkem**

**Na žáka**

0

0

**Celkový průměrný prospěch**

**1.258**

**Stupeň  
hodnocení  
prospěchu**

16

2

1

prospěl s vyznamenáním

prospěl

neprospěl

1

nehodnocen

**Předmět**

**Počty známek**

**Průměr**

**Vyučující**

  1  2  3  4  5

**Přehled prospěchu třídy 1.B**

**1. pololetí školního roku 2018/19**

ke dni klasifikační porady

zpracováno dne: 3. 10. 2019

**(podpis)**

**Třídní učitel:**

**Počet žáků celkem:**

Mgr. Šorfová Veronika

21

**z toho   dívek:**

10

**chlapců:**

11

*příloha č. 1*

**Změny v počtu žáků**

ubylo:

přibylo:

0

0

21  -  -  -  -

1.000

Chv

Chování

Mgr. Šorfová Veronika

10  4  5  1  1

2.000

ČJ

Český jazyk

Mgr. Šorfová Veronika

18  2  1  -  -

1.190

AJ

Anglický jazyk

Mgr. Šorfová Veronika

16  5  -  -  -

1.238

PRV

Prvouka

Mgr. Šorfová Veronika

12  4  3  1  1

1.810

MA

Matematika

Mgr. Bublová Lenka, Bc.

21  -  -  -  -

1.000

HV

Hudební výchova

Mgr. Šorfová Veronika

21  -  -  -  -

1.000

VV

Výtvarná výchova

Mgr. Patso Lesja

21  -  -  -  -

1.000

Pč

Praktické činnosti

Mgr. Šorfová Veronika

20  1  -  -  -

1.048

TV

Tělesná výchova

omluvených

neomluvených

1521

72.429

**Zameškané hodiny**

**Celkem**

**Na žáka**

9

0.429

**Celkový průměrný prospěch**

**1.286**

**Stupeň  
hodnocení  
prospěchu**

13

7

1

prospěl s vyznamenáním

prospěl

neprospěl

0

nehodnocen

**Předmět**

**Počty známek**

**Průměr**

**Vyučující**

  1  2  3  4  5

**Přehled prospěchu třídy 2.A**

**1. pololetí školního roku 2018/19**

ke dni klasifikační porady

zpracováno dne: 3. 10. 2019

**(podpis)**

**Třídní učitel:**

**Počet žáků celkem:**

Mgr. Kristová Lenka

26

**z toho   dívek:**

12

**chlapců:**

14

*příloha č. 1*

**Změny v počtu žáků**

ubylo:

přibylo:

0

1

Mgr. Kristová Lenka

25  -  -  -  -

1.000

Chv

Chování

Mgr. Kristová Lenka

  1 10  9  5  -

2.720

ČJ

Český jazyk

Mgr. Kristová Lenka  
Mgr. Mižu Katarína

11 11  3  -  -

1.680

AJ

Anglický jazyk

Mgr. Kristová Lenka

  6 11  5  3  -

2.200

PRV

Prvouka

Mgr. Kristová Lenka

  9  9  5  2  -

2.000

MA

Matematika

Mgr. Patso Lesja

22  3  -  -  -

1.120

HV

Hudební výchova

Mgr. Kristová Lenka

20  5  -  -  -

1.200

VV

Výtvarná výchova

Mgr. Kristová Lenka

24  1  -  -  -

1.040

Pč

Praktické činnosti

Mgr. Šorfová Veronika

19  6  -  -  -

1.240

TV

Tělesná výchova

omluvených

neomluvených

1784

68.615

**Zameškané hodiny**

**Celkem**

**Na žáka**

45

1.731

**Celkový průměrný prospěch**

**1.650**

**Stupeň  
hodnocení  
prospěchu**

10

15

0

prospěl s vyznamenáním

prospěl

neprospěl

0

nehodnocen

**Předmět**

**Počty známek**

**Průměr**

**Vyučující**

  1  2  3  4  5  N

**Přehled prospěchu třídy 3.A**

**1. pololetí školního roku 2018/19**

ke dni klasifikační porady

zpracováno dne: 3. 10. 2019

**(podpis)**

**Třídní učitel:**

**Počet žáků celkem:**

Mgr. Štiková Zlatuše

23

**z toho   dívek:**

5

**chlapců:**

18

*příloha č. 1*

**Změny v počtu žáků**

ubylo:

přibylo:

0

1

Mgr. Štiková Zlatuše

20  -  -  -  -  1

1.000

Chv

Chování

Mgr. Štiková Zlatuše

  3  9  7  1  -  1

2.300

ČJ

Český jazyk

Mgr. Štiková Zlatuše

13  7  -  -  -  1

1.350

AJ

Anglický jazyk

Mgr. Nálepková Iveta

10  8  2  -  -  1

1.600

PRV

Prvouka

Mgr. Štiková Zlatuše

  5  9  5  1  -  1

2.100

MA

Matematika

Mgr. Štiková Zlatuše

15  5  -  -  -  1

1.250

HV

Hudební výchova

Mgr. Štiková Zlatuše

15  5  -  -  -  1

1.250

VV

Výtvarná výchova

Mgr. Patso Lesja

17  3  -  -  -  1

1.150

Pč

Praktické činnosti

Mgr. Vavřičková Markéta

17  3  -  -  -  1

1.150

TV

Tělesná výchova

omluvených

neomluvených

1054

45.826

**Zameškané hodiny**

**Celkem**

**Na žáka**

0

0

**Celkový průměrný prospěch**

**1.519**

**Stupeň  
hodnocení  
prospěchu**

10

10

0

prospěl s vyznamenáním

prospěl

neprospěl

1

nehodnocen

**Předmět**

**Počty známek**

**Průměr**

**Vyučující**

  1  2  3  4  5

**Přehled prospěchu třídy 3.B**

**1. pololetí školního roku 2018/19**

ke dni klasifikační porady

zpracováno dne: 3. 10. 2019

**(podpis)**

**Třídní učitel:**

**Počet žáků celkem:**

Mgr. Müllerová Lenka

21

**z toho   dívek:**

10

**chlapců:**

11

*příloha č. 1*

**Změny v počtu žáků**

ubylo:

přibylo:

0

1

Mgr. Müllerová Lenka

19  1  -  -  -

1.050

Chv

Chování

Sedláčková Vlasta

  3  4  5  5  3

3.050

ČJ

Český jazyk

Bc. Karrmannová Dana, DiS.

  9  5  2  4  -

2.050

AJ

Anglický jazyk

Sedláčková Vlasta

  4  3  6  6  1

2.850

PRV

Prvouka

Sedláčková Vlasta

  4  3  5  6  2

2.950

MA

Matematika

Mgr. Müllerová Lenka

20  -  -  -  -

1.000

HV

Hudební výchova

Sedláčková Vlasta

  5 15  -  -  -

1.750

VV

Výtvarná výchova

Sedláčková Vlasta

  9 11  -  -  -

1.550

Pč

Praktické činnosti

Mgr. Vavřičková Markéta

13  7  -  -  -

1.350

TV

Tělesná výchova

omluvených

neomluvených

1629

77.571

**Zameškané hodiny**

**Celkem**

**Na žáka**

43

2.048

**Celkový průměrný prospěch**

**2.069**

**Stupeň  
hodnocení  
prospěchu**

6

11

3

prospěl s vyznamenáním

prospěl

neprospěl

0

nehodnocen

**Předmět**

**Počty známek**

**Průměr**

**Vyučující**

  1  2  3  4  5

**Přehled prospěchu třídy 4.A**

**1. pololetí školního roku 2018/19**

ke dni klasifikační porady

zpracováno dne: 3. 10. 2019

**(podpis)**

**Třídní učitel:**

**Počet žáků celkem:**

Mgr. Vavřičková Markéta

20

**z toho   dívek:**

12

**chlapců:**

8

*příloha č. 1*

**Změny v počtu žáků**

ubylo:

přibylo:

0

0

Mgr. Vavřičková Markéta

18  -  -  -  -

1.000

Chv

Chování

Mgr. Vavřičková Markéta

  2  6  8  1  1

2.611

ČJ

Český jazyk

Mgr. Kristová Lenka

  2  3  9  4  -

2.833

AJ

Anglický jazyk

Mgr. Vavřičková Markéta

  2  6  8  1  1

2.611

VLA

Vlastivěda

Mgr. Vavřičková Markéta

  3  7  5  3  -

2.444

MA

Matematika

Mgr. Nálepková Iveta

  6  9  2  1  -

1.889

PRD

Přírodověda

Mgr. Vavřičková Markéta

12  5  1  -  -

1.389

HV

Hudební výchova

Mgr. Patso Lesja

11  5  2  -  -

1.500

VV

Výtvarná výchova

Mgr. Vavřičková Markéta

15  3  -  -  -

1.167

Pč

Praktické činnosti

Mgr. Vavřičková Markéta

13  5  -  -  -

1.278

TV

Tělesná výchova

omluvených

neomluvených

1263

63.150

**Zameškané hodiny**

**Celkem**

**Na žáka**

6

0.300

**Celkový průměrný prospěch**

**1.969**

**Stupeň  
hodnocení  
prospěchu**

3

14

1

prospěl s vyznamenáním

prospěl

neprospěl

0

nehodnocen

**Předmět**

**Počty známek**

**Průměr**

**Vyučující**

  1  2  3  4  5

**Přehled prospěchu třídy 4.B**

**1. pololetí školního roku 2018/19**

ke dni klasifikační porady

zpracováno dne: 3. 10. 2019

**(podpis)**

**Třídní učitel:**

**Počet žáků celkem:**

Mgr. Bublová Lenka, Bc.

18

**z toho   dívek:**

8

**chlapců:**

10

*příloha č. 1*

**Změny v počtu žáků**

ubylo:

přibylo:

2

2

Mgr. Bublová Lenka, Bc.

18  -  -  -  -

1.000

Chv

Chování

Mgr. Bublová Lenka, Bc.

  3  6  6  3  -

2.500

ČJ

Český jazyk

Mgr. Mižu Katarína

  6  6  2  3  1

2.278

AJ

Anglický jazyk

Mgr. Bublová Lenka, Bc.

  7  4  3  4  -

2.222

VLA

Vlastivěda

Mgr. Bublová Lenka, Bc.

  4  8  4  2  -

2.222

MA

Matematika

Mgr. Bublová Lenka, Bc.

  7  3  6  1  1

2.222

PRD

Přírodověda

Mgr. Bublová Lenka, Bc.

  8 10  -  -  -

1.556

HV

Hudební výchova

Mgr. Patso Lesja

  9  8  1  -  -

1.556

VV

Výtvarná výchova

Mgr. Bublová Lenka, Bc.

13  5  -  -  -

1.278

Pč

Praktické činnosti

Bc. Zámostný Jan

12  5  1  -  -

1.389

TV

Tělesná výchova

omluvených

neomluvených

852

47.333

**Zameškané hodiny**

**Celkem**

**Na žáka**

10

0.556

**Celkový průměrný prospěch**

**1.914**

**Stupeň  
hodnocení  
prospěchu**

7

9

2

prospěl s vyznamenáním

prospěl

neprospěl

0

nehodnocen

**Předmět**

**Počty známek**

**Průměr**

**Vyučující**

  1  2  3  4  5  -

**Přehled prospěchu třídy 5.A**

**1. pololetí školního roku 2018/19**

ke dni klasifikační porady

zpracováno dne: 3. 10. 2019

**(podpis)**

**Třídní učitel:**

**Počet žáků celkem:**

Mgr. Michalová Jaroslava

22

**z toho   dívek:**

11

**chlapců:**

11

*příloha č. 1*

**Změny v počtu žáků**

ubylo:

přibylo:

2

1

Mgr. Michalová Jaroslava

19  -  -  -  -  1

1.000

Chv

Chování

Mgr. Michalová Jaroslava

  2  4  7  5  1  1

2.947

ČJ

Český jazyk

Mgr. Mižu Katarína

  3  6  3  5  2  1

2.842

AJ

Anglický jazyk

Mgr. Michalová Jaroslava

  3  3  5  7  1  1

3.000

VLA

Vlastivěda

Mgr. Michalová Jaroslava

  4  3  7  4  1  1

2.737

MA

Matematika

Mgr. Michalová Jaroslava

  5  4  2  7  1  1

2.737

PRD

Přírodověda

Mgr. Michalová Jaroslava

  3 11  5  -  -  1

2.105

IKT

Informační a komunikační technologie

Mgr. Bublová Lenka, Bc.

  6 13  -  -  -  1

1.684

HV

Hudební výchova

Bc. Karrmannová Dana, DiS.

18  2  -  -  -  -

1.100

VV

Výtvarná výchova

Mgr. Patso Lesja

13  7  -  -  -  -

1.350

Pč

Praktické činnosti

Bc. Zámostný Jan

18  1  -  -  -  1

1.053

TV

Tělesná výchova

omluvených

neomluvených

1362

61.909

**Zameškané hodiny**

**Celkem**

**Na žáka**

47

2.136

**Celkový průměrný prospěch**

**2.146**

**Stupeň  
hodnocení  
prospěchu**

4

14

2

prospěl s vyznamenáním

prospěl

neprospěl

0

nehodnocen

**Předmět**

**Počty známek**

**Průměr**

**Vyučující**

  1  2  3  4  5  N

**Přehled prospěchu třídy 5.B**

**1. pololetí školního roku 2018/19**

ke dni klasifikační porady

zpracováno dne: 3. 10. 2019

**(podpis)**

**Třídní učitel:**

**Počet žáků celkem:**

Mgr. Mižu Katarína

21

**z toho   dívek:**

7

**chlapců:**

14

*příloha č. 1*

**Změny v počtu žáků**

ubylo:

přibylo:

0

2

Mgr. Mižu Katarína

20  -  -  -  -  1

1.000

Chv

Chování

Mgr. Mižu Katarína

  1  7  6  2  3  2

2.947

ČJ

Český jazyk

Mgr. Mižu Katarína

  9  4  3  1  3  1

2.250

AJ

Anglický jazyk

Mgr. Michalová Jaroslava

  9  3  2  4  2  1

2.350

VLA

Vlastivěda

Mgr. Mižu Katarína

  7  2  6  3  2  1

2.550

MA

Matematika

Mgr. Michalová Jaroslava

  8  3  3  5  1  1

2.400

PRD

Přírodověda

Mgr. Michalová Jaroslava

10  6  4  -  -  1

1.700

IKT

Informační a komunikační technologie

Mgr. Bublová Lenka, Bc.

  7 13  -  -  -  1

1.650

HV

Hudební výchova

Bc. Karrmannová Dana, DiS.

19  1  -  -  -  1

1.050

VV

Výtvarná výchova

Mgr. Patso Lesja

18  2  -  -  -  1

1.100

Pč

Praktické činnosti

Bc. Zámostný Jan

20  -  -  -  -  1

1.000

TV

Tělesná výchova

omluvených

neomluvených

832

39.619

**Zameškané hodiny**

**Celkem**

**Na žáka**

0

0

**Celkový průměrný prospěch**

**1.894**

**Stupeň  
hodnocení  
prospěchu**

8

8

3

prospěl s vyznamenáním

prospěl

neprospěl

2

nehodnocen

**Předmět**

**Počty známek**

**Průměr**

**Vyučující**

  1  2  3  4  5

**Přehled prospěchu třídy 6.A**

**1. pololetí školního roku 2018/19**

ke dni klasifikační porady

zpracováno dne: 3. 10. 2019

**(podpis)**

**Třídní učitel:**

**Počet žáků celkem:**

Mgr. Kančiová Zuzana

21

**z toho   dívek:**

10

**chlapců:**

11

*příloha č. 1*

**Změny v počtu žáků**

ubylo:

přibylo:

1

1

Mgr. Kančiová Zuzana

19  1  -  -  -

1.050

Chv

Chování

Mgr. Kančiová Zuzana

  2  1  7  6  4

3.450

ČJ

Český jazyk

Mgr. Kančiová Zuzana  
Bc. Dolečková Jana

  6  1  9  4  -

2.550

AJ

Anglický jazyk

Mgr. Benediktová Zuzana

  5  9  4  2  -

2.150

Dě

Dějepis

Bc. Karrmannová Dana, DiS.

14  5  1  -  -

1.350

OV

Občanská výchova

Bc. Skřivanová Michelle

  1 10  6  3  -

2.550

ZE

Zeměpis

Mgr. Štofčová Andrea

  3  3  9  5  -

2.800

MA

Matematika

Mgr. Patso Lesja

  3  5 11  1  -

2.500

Př

Přírodopis

Herold Jiří

  5  7  7  1  -

2.200

FY

Fyzika

Mgr. Patso Lesja

  5  4  1  -  -

1.600

IKT

Informační a komunikační technologie

Bc. Karrmannová Dana, DiS.

17  3  -  -  -

1.150

HV

Hudební výchova

Mgr. Štofčová Andrea

13  6  1  -  -

1.400

VV

Výtvarná výchova

Mgr. Hyhlanová Jaroslava

20  -  -  -  -

1.000

Pč

Praktické činnosti

Bc. Zámostný Jan  
Bc. Skřivanová Michelle

  8 12  -  -  -

1.600

TV

Tělesná výchova

Ing. Klobása Vlastimil

  4  6  -  -  -

1.600

IVT

Informatika a výpočetní technika

Mgr. Prokůpková Marcela

  8  7  5  -  -

1.850

VKZ

Výchova ke zdraví

omluvených

neomluvených

1566

74.571

**Zameškané hodiny**

**Celkem**

**Na žáka**

52

2.476

**Celkový průměrný prospěch**

**2.011**

**Stupeň  
hodnocení  
prospěchu**

3

13

4

prospěl s vyznamenáním

prospěl

neprospěl

0

nehodnocen

**Předmět**

**Počty známek**

**Průměr**

**Vyučující**

  1  2  3  4  5

**Přehled prospěchu třídy 6.B**

**1. pololetí školního roku 2018/19**

ke dni klasifikační porady

zpracováno dne: 3. 10. 2019

**(podpis)**

**Třídní učitel:**

**Počet žáků celkem:**

Bc. Karrmannová Dana, DiS.

19

**z toho   dívek:**

6

**chlapců:**

13

*příloha č. 1*

**Změny v počtu žáků**

ubylo:

přibylo:

1

1

Bc. Karrmannová Dana, DiS.

18  -  -  -  -

1.000

Chv

Chování

Bc. Karrmannová Dana, DiS.

  3  7  7  1  -

2.333

ČJ

Český jazyk

Mgr. Kančiová Zuzana  
Bc. Dolečková Jana

  3  7  3  5  -

2.556

AJ

Anglický jazyk

Bc. Karrmannová Dana, DiS.

15  1  2  -  -

1.278

Dě

Dějepis

Bc. Karrmannová Dana, DiS.

14  4  -  -  -

1.222

OV

Občanská výchova

Bc. Skřivanová Michelle

  1  8  6  3  -

2.611

ZE

Zeměpis

Mgr. Štofčová Andrea

  2  6  5  5  -

2.722

MA

Matematika

Mgr. Patso Lesja

  4  5  6  3  -

2.444

Př

Přírodopis

Herold Jiří

  4  6  4  3  1

2.500

FY

Fyzika

Mgr. Patso Lesja

  4  5  -  -  -

1.556

IKT

Informační a komunikační technologie

Bc. Karrmannová Dana, DiS.

18  -  -  -  -

1.000

HV

Hudební výchova

Bc. Skřivanová Michelle

17  1  -  -  -

1.056

VV

Výtvarná výchova

Bc. Karrmannová Dana, DiS.

18  -  -  -  -

1.000

Pč

Praktické činnosti

Bc. Zámostný Jan  
Bc. Skřivanová Michelle

  8  7  3  -  -

1.722

TV

Tělesná výchova

Ing. Klobása Vlastimil

  7  2  -  -  -

1.222

IVT

Informatika a výpočetní technika

Mgr. Prokůpková Marcela

  9  5  4  -  -

1.722

VKZ

Výchova ke zdraví

omluvených

neomluvených

846

44.526

**Zameškané hodiny**

**Celkem**

**Na žáka**

0

0

**Celkový průměrný prospěch**

**1.825**

**Stupeň  
hodnocení  
prospěchu**

7

10

1

prospěl s vyznamenáním

prospěl

neprospěl

0

nehodnocen

**Předmět**

**Počty známek**

**Průměr**

**Vyučující**

  1  2  3  4  5  U

**Přehled prospěchu třídy 7.A**

**1. pololetí školního roku 2018/19**

ke dni klasifikační porady

zpracováno dne: 3. 10. 2019

**(podpis)**

**Třídní učitel:**

**Počet žáků celkem:**

Bc. Skřivanová Michelle

28

**z toho   dívek:**

14

**chlapců:**

14

*příloha č. 1*

**Změny v počtu žáků**

ubylo:

přibylo:

0

0

Bc. Skřivanová Michelle

25  -  -  -  -  -

1.000

Chv

Chování

Mgr. Benediktová Zuzana

  2  5 13  4  1  -

2.880

ČJ

Český jazyk

Bc. Zámostný Jan  
Bc. Dolečková Jana

  3  5  8  5  4  -

3.080

AJ

Anglický jazyk

Mgr. Bc. Zouharová Alena

  5 13  4  3  -  -

2.200

NJ

Německý jazyk

Mgr. Benediktová Zuzana

  9  6  5  4  1  -

2.280

Dě

Dějepis

Bc. Skřivanová Michelle

12  9  4  -  -  -

1.680

OV

Občanská výchova

Bc. Skřivanová Michelle

  2  2 14  3  4  -

3.200

ZE

Zeměpis

Ing. Klobása Vlastimil

  3  6  4  8  4  -

3.160

MA

Matematika

Mgr. Nálepková Iveta

  3  8  8  6  -  -

2.680

Př

Přírodopis

Herold Jiří

  2  4  8  7  4  -

3.280

FY

Fyzika

Bc. Zámostný Jan

24  1  -  -  -  -

1.040

HV

Hudební výchova

Bc. Skřivanová Michelle

21  4  -  -  -  -

1.160

VV

Výtvarná výchova

Bc. Skřivanová Michelle

12  -  -  -  -  -

1.000

Pč

Praktické činnosti

Bc. Zámostný Jan  
Bc. Skřivanová Michelle

15  2  6  -  -  2

1.609

TV

Tělesná výchova

Ing. Klobása Vlastimil

  6  7  -  -  -  -

1.538

IVT

Informatika a výpočetní technika

omluvených

neomluvených

1629

58.179

**Zameškané hodiny**

**Celkem**

**Na žáka**

24

0.857

**Celkový průměrný prospěch**

**2.276**

**Stupeň  
hodnocení  
prospěchu**

3

15

7

prospěl s vyznamenáním

prospěl

neprospěl

0

nehodnocen

**Předmět**

**Počty známek**

**Průměr**

**Vyučující**

  1  2  3  4  5

**Přehled prospěchu třídy 8.A**

**1. pololetí školního roku 2018/19**

ke dni klasifikační porady

zpracováno dne: 3. 10. 2019

**(podpis)**

**Třídní učitel:**

**Počet žáků celkem:**

Mgr. Benediktová Zuzana

23

**z toho   dívek:**

12

**chlapců:**

11

*příloha č. 1*

**Změny v počtu žáků**

ubylo:

přibylo:

0

1

Mgr. Benediktová Zuzana

23  -  -  -  -

1.000

Chv

Chování

Mgr. Benediktová Zuzana

  6  9  6  2  -

2.174

ČJ

Český jazyk

Mgr. Kančiová Zuzana  
Bc. Dolečková Jana

11  5  5  -  2

2.000

AJ

Anglický jazyk

Mgr. Bc. Zouharová Alena

  6 10  7  -  -

2.043

NJ

Německý jazyk

Mgr. Benediktová Zuzana

  8 12  3  -  -

1.783

Dě

Dějepis

Bc. Karrmannová Dana, DiS.

16  7  -  -  -

1.304

OV

Občanská výchova

Bc. Skřivanová Michelle

  3 11  7  1  1

2.391

ZE

Zeměpis

Herold Jiří

  4  9  6  4  -

2.435

MA

Matematika

Mgr. Patso Lesja

  6  9  7  1  -

2.130

Př

Přírodopis

Herold Jiří

  5  9  7  2  -

2.261

FY

Fyzika

Ing. Klobása Vlastimil

  2 11  6  4  -

2.522

CH

Chemie

Bc. Zámostný Jan

22  1  -  -  -

1.043

HV

Hudební výchova

Mgr. Štofčová Andrea

20  3  -  -  -

1.130

VV

Výtvarná výchova

Mgr. Hybšová Anna

23  -  -  -  -

1.000

Pč

Praktické činnosti

Bc. Zámostný Jan  
Bc. Skřivanová Michelle

11 11  1  -  -

1.565

TV

Tělesná výchova

Ing. Klobása Vlastimil

11  6  -  -  -

1.353

IVT

Informatika a výpočetní technika

Mgr. Patso Lesja

  3  3  -  -  -

1.500

SSV

Seminář ze spol. věd. předmětů

Mgr. Prokůpková Marcela

16  5  2  -  -

1.391

VKZ

Výchova ke zdraví

omluvených

neomluvených

1567

68.130

**Zameškané hodiny**

**Celkem**

**Na žáka**

0

0

**Celkový průměrný prospěch**

**1.785**

**Stupeň  
hodnocení  
prospěchu**

8

13

2

prospěl s vyznamenáním

prospěl

neprospěl

0

nehodnocen

**Předmět**

**Počty známek**

**Průměr**

**Vyučující**

  1  2  3  4  5

**Přehled prospěchu třídy 8.B**

**1. pololetí školního roku 2018/19**

ke dni klasifikační porady

zpracováno dne: 3. 10. 2019

**(podpis)**

**Třídní učitel:**

**Počet žáků celkem:**

Herold Jiří

20

**z toho   dívek:**

12

**chlapců:**

8

*příloha č. 1*

**Změny v počtu žáků**

ubylo:

přibylo:

1

1

Herold Jiří

18  -  -  -  -

1.000

Chv

Chování

Mgr. Benediktová Zuzana

  1  4  5  6  2

3.222

ČJ

Český jazyk

Mgr. Kančiová Zuzana  
Bc. Dolečková Jana

  1  3  4  3  7

3.667

AJ

Anglický jazyk

Mgr. Bc. Zouharová Alena

  -  4  7  4  3

3.333

NJ

Německý jazyk

Mgr. Benediktová Zuzana

  6  3  5  4  -

2.389

Dě

Dějepis

Bc. Karrmannová Dana, DiS.

  3  9  6  -  -

2.167

OV

Občanská výchova

Bc. Skřivanová Michelle

  -  6  3  5  4

3.389

ZE

Zeměpis

Herold Jiří

  2  -  2  9  5

3.833

MA

Matematika

Mgr. Patso Lesja

  6  4  7  1  -

2.167

Př

Přírodopis

Herold Jiří

  1  2  3  8  4

3.667

FY

Fyzika

Ing. Klobása Vlastimil

  1  3  5  8  1

3.278

CH

Chemie

Bc. Zámostný Jan

16  2  -  -  -

1.111

HV

Hudební výchova

Mgr. Štofčová Andrea

15  1  2  -  -

1.278

VV

Výtvarná výchova

Mgr. Hybšová Anna

16  2  -  -  -

1.111

Pč

Praktické činnosti

Bc. Zámostný Jan  
Bc. Skřivanová Michelle

11  6  1  -  -

1.444

TV

Tělesná výchova

Ing. Klobása Vlastimil

  1  3  1  -  -

2.000

IVT

Informatika a výpočetní technika

Mgr. Müllerová Lenka

  1  8  3  1  -

2.308

SSV

Seminář ze spol. věd. předmětů

Mgr. Prokůpková Marcela

  4 10  3  1  -

2.056

VKZ

Výchova ke zdraví

omluvených

neomluvených

1435

71.750

**Zameškané hodiny**

**Celkem**

**Na žáka**

9

0.450

**Celkový průměrný prospěch**

**2.521**

**Stupeň  
hodnocení  
prospěchu**

2

9

7

prospěl s vyznamenáním

prospěl

neprospěl

0

nehodnocen

**Předmět**

**Počty známek**

**Průměr**

**Vyučující**

  1  2  3  4  5  U

**Přehled prospěchu třídy 9.A**

**1. pololetí školního roku 2018/19**

ke dni klasifikační porady

zpracováno dne: 3. 10. 2019

**(podpis)**

**Třídní učitel:**

**Počet žáků celkem:**

Mgr. Štofčová Andrea

24

**z toho   dívek:**

14

**chlapců:**

10

*příloha č. 1*

**Změny v počtu žáků**

ubylo:

přibylo:

0

0

Mgr. Štofčová Andrea

23  -  -  -  -  -

1.000

Chv

Chování

Mgr. Kančiová Zuzana

  7  2  9  5  -  -

2.522

ČJ

Český jazyk

Mgr. Kančiová Zuzana

  6  3 10  3  1  -

2.565

AJ

Anglický jazyk

Mgr. Bc. Zouharová Alena

  5  6 10  2  -  -

2.391

NJ

Německý jazyk

Bc. Dolečková Jana

  8  6  9  -  -  -

2.043

Dě

Dějepis

Bc. Dolečková Jana

14  9  -  -  -  -

1.391

OV

Občanská výchova

Mgr. Nálepková Iveta

  5  5 11  2  -  -

2.435

ZE

Zeměpis

Mgr. Štofčová Andrea

  4  2 12  5  -  -

2.783

MA

Matematika

Mgr. Nálepková Iveta

  6 10  5  2  -  -

2.130

Př

Přírodopis

Herold Jiří

  6  3  9  5  -  -

2.565

FY

Fyzika

Ing. Klobása Vlastimil

  3  6  8  6  -  -

2.739

CH

Chemie

Bc. Zámostný Jan

22  1  -  -  -  -

1.043

HV

Hudební výchova

Mgr. Štofčová Andrea

20  3  -  -  -  -

1.130

VV

Výtvarná výchova

Mgr. Štiková Zlatuše

17  6  -  -  -  -

1.261

Pč

Praktické činnosti

Bc. Zámostný Jan  
Bc. Skřivanová Michelle

14  5  3  -  -  1

1.500

TV

Tělesná výchova

Ing. Klobása Vlastimil

  8  3  1  -  -  -

1.417

IVT

Informatika a výpočetní technika

Mgr. Patso Lesja

  9  -  2  -  -  -

1.364

SSV

Seminář ze spol. věd. předmětů

omluvených

neomluvených

1884

78.500

**Zameškané hodiny**

**Celkem**

**Na žáka**

2

0.083

**Celkový průměrný prospěch**

**1.994**

**Stupeň  
hodnocení  
prospěchu**

6

16

1

prospěl s vyznamenáním

prospěl

neprospěl

0

nehodnocen

**Předmět**

**Počty známek**

**Průměr**

**Vyučující**

  1  2  3  4  5

**Přehled prospěchu třídy 9.D**

**1. pololetí školního roku 2018/19**

ke dni klasifikační porady

zpracováno dne: 3. 10. 2019

**(podpis)**

**Třídní učitel:**

**Počet žáků celkem:**

Mgr. Hybšová Anna

11

**z toho   dívek:**

1

**chlapců:**

10

*příloha č. 1*

**Změny v počtu žáků**

ubylo:

přibylo:

3

0

Mgr. Hybšová Anna

11  -  -  -  -

1.000

Chv

Chování

Mgr. Hybšová Anna

  2  4  5  -  -

2.273

ČJ

Český jazyk

Mgr. Hybšová Anna

  4  5  2  -  -

1.818

AJ

Anglický jazyk

Mgr. Hybšová Anna

  5  6  -  -  -

1.545

Dě

Dějepis

Mgr. Prokůpková Marcela

  5  6  -  -  -

1.545

OV

Občanská výchova

Mgr. Hybšová Anna

  5  5  1  -  -

1.636

ZE

Zeměpis

Mgr. Hybšová Anna

  2  5  3  1  -

2.273

MA

Matematika

Mgr. Hybšová Anna

  3  8  -  -  -

1.727

Př

Přírodopis

Bc. Skřivanová Michelle

  -  6  5  -  -

2.455

FY

Fyzika

Ing. Klobása Vlastimil

  1  1  3  1  -

2.667

CH

Chemie

  3  1  -  -  -

1.250

IKT

Informační a komunikační technologie

Mgr. Hybšová Anna

  2  -  -  -  -

1.000

IF

Informatika

Mgr. Müllerová Lenka

  7  4  -  -  -

1.364

HV

Hudební výchova

Mgr. Hybšová Anna

10  1  -  -  -

1.091

VV

Výtvarná výchova

Bc. Zámostný Jan

  4  7  -  -  -

1.636

TV

Tělesná výchova

Herold Jiří

11  -  -  -  -

1.000

PV

Pracovní vyučování

Mgr. Prokůpková Marcela

  6  2  -  -  -

1.250

VKZ

Výchova ke zdraví

omluvených

neomluvených

1852

168.364

**Zameškané hodiny**

**Celkem**

**Na žáka**

9

0.818

**Celkový průměrný prospěch**

**1.691**

**Stupeň  
hodnocení  
prospěchu**

4

7

0

prospěl s vyznamenáním

prospěl

neprospěl

0

nehodnocen

**Předmět**

**Počty známek**

**Průměr**

**Vyučující**

  1  2  3  4  5  -

**Přehled prospěchu třídy 1.A**

**2. pololetí školního roku 2018/19**

ke dni klasifikační porady

zpracováno dne: 3. 10. 2019

**(podpis)**

**Třídní učitel:**

**Počet žáků celkem:**

Mgr. Hyhlanová Jaroslava

22

**z toho   dívek:**

11

**chlapců:**

11

*příloha č. 1*

**Změny v počtu žáků**

ubylo:

přibylo:

1

0

Mgr. Hyhlanová Jaroslava

19  -  -  -  -  2

1.000

Chv

Chování

Mgr. Hyhlanová Jaroslava

  6  9  2  1  1  2

2.053

ČJ

Český jazyk

Mgr. Šorfová Veronika

11  6  1  -  1  2

1.632

AJ

Anglický jazyk

Bc. Karrmannová Dana, DiS.

18  1  -  -  -  2

1.053

PRV

Prvouka

Mgr. Hyhlanová Jaroslava

10  6  2  -  1  2

1.737

MA

Matematika

Mgr. Bublová Lenka, Bc.

19  -  -  -  -  2

1.000

HV

Hudební výchova

Mgr. Patso Lesja

19  -  -  -  -  2

1.000

VV

Výtvarná výchova

Mgr. Patso Lesja

19  -  -  -  -  2

1.000

Pč

Praktické činnosti

Mgr. Hyhlanová Jaroslava

19  -  -  -  -  2

1.000

TV

Tělesná výchova

omluvených

neomluvených

1171

53.227

**Zameškané hodiny**

**Celkem**

**Na žáka**

0

0

**Celkový průměrný prospěch**

**1.309**

**Stupeň  
hodnocení  
prospěchu**

15

3

1

prospěl s vyznamenáním

prospěl

neprospěl

0

nehodnocen

**Předmět**

**Počty známek**

**Průměr**

**Vyučující**

  1  2  3  4  5

**Přehled prospěchu třídy 1.B**

**2. pololetí školního roku 2018/19**

ke dni klasifikační porady

zpracováno dne: 3. 10. 2019

**(podpis)**

**Třídní učitel:**

**Počet žáků celkem:**

Mgr. Šorfová Veronika

20

**z toho   dívek:**

9

**chlapců:**

11

*příloha č. 1*

**Změny v počtu žáků**

ubylo:

přibylo:

1

0

20  -  -  -  -

1.000

Chv

Chování

Mgr. Šorfová Veronika

  8  6  2  2  2

2.200

ČJ

Český jazyk

Mgr. Šorfová Veronika

12  6  1  -  1

1.600

AJ

Anglický jazyk

Mgr. Šorfová Veronika

10  6  3  1  -

1.750

PRV

Prvouka

Mgr. Šorfová Veronika

  8  6  3  1  2

2.150

MA

Matematika

Mgr. Bublová Lenka, Bc.

20  -  -  -  -

1.000

HV

Hudební výchova

Mgr. Šorfová Veronika

20  -  -  -  -

1.000

VV

Výtvarná výchova

Mgr. Patso Lesja

20  -  -  -  -

1.000

Pč

Praktické činnosti

Mgr. Šorfová Veronika

19  1  -  -  -

1.050

TV

Tělesná výchova

omluvených

neomluvených

1483

74.150

**Zameškané hodiny**

**Celkem**

**Na žáka**

31

1.550

**Celkový průměrný prospěch**

**1.469**

**Stupeň  
hodnocení  
prospěchu**

13

5

2

prospěl s vyznamenáním

prospěl

neprospěl

0

nehodnocen

**Předmět**

**Počty známek**

**Průměr**

**Vyučující**

  1  2  3  4  5

**Přehled prospěchu třídy 2.A**

**2. pololetí školního roku 2018/19**

ke dni klasifikační porady

zpracováno dne: 3. 10. 2019

**(podpis)**

**Třídní učitel:**

**Počet žáků celkem:**

Mgr. Kristová Lenka

25

**z toho   dívek:**

12

**chlapců:**

13

*příloha č. 1*

**Změny v počtu žáků**

ubylo:

přibylo:

2

1

Mgr. Kristová Lenka

24  -  -  -  -

1.000

Chv

Chování

Mgr. Kristová Lenka

  - 13  6  4  1

2.708

ČJ

Český jazyk

Mgr. Kristová Lenka  
Mgr. Mižu Katarína

  7 12  4  1  -

1.958

AJ

Anglický jazyk

Mgr. Kristová Lenka

  5 12  7  -  -

2.083

PRV

Prvouka

Mgr. Kristová Lenka

  6 11  5  2  -

2.125

MA

Matematika

Mgr. Patso Lesja

24  -  -  -  -

1.000

HV

Hudební výchova

Mgr. Kristová Lenka

19  5  -  -  -

1.208

VV

Výtvarná výchova

Mgr. Kristová Lenka

21  3  -  -  -

1.125

Pč

Praktické činnosti

Mgr. Šorfová Veronika

18  6  -  -  -

1.250

TV

Tělesná výchova

omluvených

neomluvených

1591

63.640

**Zameškané hodiny**

**Celkem**

**Na žáka**

66

2.640

**Celkový průměrný prospěch**

**1.682**

**Stupeň  
hodnocení  
prospěchu**

9

14

1

prospěl s vyznamenáním

prospěl

neprospěl

0

nehodnocen

**Předmět**

**Počty známek**

**Průměr**

**Vyučující**

  1  2  3  4  5

**Přehled prospěchu třídy 3.A**

**2. pololetí školního roku 2018/19**

ke dni klasifikační porady

zpracováno dne: 3. 10. 2019

**(podpis)**

**Třídní učitel:**

**Počet žáků celkem:**

Mgr. Štiková Zlatuše

22

**z toho   dívek:**

4

**chlapců:**

18

*příloha č. 1*

**Změny v počtu žáků**

ubylo:

přibylo:

1

0

Mgr. Štiková Zlatuše

20  -  -  -  -

1.000

Chv

Chování

Mgr. Štiková Zlatuše

  2  9  7  2  -

2.450

ČJ

Český jazyk

Mgr. Štiková Zlatuše

10  9  1  -  -

1.550

AJ

Anglický jazyk

Mgr. Nálepková Iveta

  6  9  5  -  -

1.950

PRV

Prvouka

Mgr. Štiková Zlatuše

  4  9  6  1  -

2.200

MA

Matematika

Mgr. Vavřičková Markéta

15  5  -  -  -

1.250

HV

Hudební výchova

Mgr. Vavřičková Markéta

14  6  -  -  -

1.300

VV

Výtvarná výchova

Mgr. Patso Lesja

14  6  -  -  -

1.300

Pč

Praktické činnosti

Mgr. Štiková Zlatuše

16  4  -  -  -

1.200

TV

Tělesná výchova

omluvených

neomluvených

1270

57.727

**Zameškané hodiny**

**Celkem**

**Na žáka**

0

0

**Celkový průměrný prospěch**

**1.650**

**Stupeň  
hodnocení  
prospěchu**

9

11

0

prospěl s vyznamenáním

prospěl

neprospěl

0

nehodnocen

**Předmět**

**Počty známek**

**Průměr**

**Vyučující**

  1  2  3  4  5

**Přehled prospěchu třídy 3.B**

**2. pololetí školního roku 2018/19**

ke dni klasifikační porady

zpracováno dne: 3. 10. 2019

**(podpis)**

**Třídní učitel:**

**Počet žáků celkem:**

Mgr. Müllerová Lenka

18

**z toho   dívek:**

7

**chlapců:**

11

*příloha č. 1*

**Změny v počtu žáků**

ubylo:

přibylo:

3

0

Mgr. Müllerová Lenka

17  -  -  -  -

1.000

Chv

Chování

Mgr. Müllerová Lenka

  1  4  4  3  5

3.412

ČJ

Český jazyk

Bc. Karrmannová Dana, DiS.

  7  4  1  4  1

2.294

AJ

Anglický jazyk

Mgr. Müllerová Lenka

  3  5  6  -  3

2.706

PRV

Prvouka

Mgr. Müllerová Lenka

  1  4  4  5  3

3.294

MA

Matematika

Mgr. Vavřičková Markéta

  8  9  -  -  -

1.529

HV

Hudební výchova

Mgr. Vavřičková Markéta

13  4  -  -  -

1.235

VV

Výtvarná výchova

Mgr. Müllerová Lenka

10  7  -  -  -

1.412

Pč

Praktické činnosti

Mgr. Müllerová Lenka

11  5  1  -  -

1.412

TV

Tělesná výchova

omluvených

neomluvených

1115

61.944

**Zameškané hodiny**

**Celkem**

**Na žáka**

262

14.556

**Celkový průměrný prospěch**

**2.162**

**Stupeň  
hodnocení  
prospěchu**

4

8

5

prospěl s vyznamenáním

prospěl

neprospěl

0

nehodnocen

**Předmět**

**Počty známek**

**Průměr**

**Vyučující**

  1  2  3  4  5

**Přehled prospěchu třídy 4.A**

**2. pololetí školního roku 2018/19**

ke dni klasifikační porady

zpracováno dne: 3. 10. 2019

**(podpis)**

**Třídní učitel:**

**Počet žáků celkem:**

Mgr. Vavřičková Markéta

19

**z toho   dívek:**

12

**chlapců:**

7

*příloha č. 1*

**Změny v počtu žáků**

ubylo:

přibylo:

1

0

Mgr. Vavřičková Markéta

17  -  -  -  -

1.000

Chv

Chování

Mgr. Vavřičková Markéta

  3  8  4  2  -

2.294

ČJ

Český jazyk

Mgr. Kristová Lenka

  2  5  7  3  -

2.647

AJ

Anglický jazyk

Mgr. Vavřičková Markéta

  4  7  5  1  -

2.176

VLA

Vlastivěda

Mgr. Vavřičková Markéta

  3  4  8  2  -

2.529

MA

Matematika

Mgr. Nálepková Iveta

  4 11  1  1  -

1.941

PRD

Přírodověda

Mgr. Vavřičková Markéta

  9  7  1  -  -

1.529

HV

Hudební výchova

Mgr. Patso Lesja

10  7  -  -  -

1.412

VV

Výtvarná výchova

Mgr. Vavřičková Markéta

14  3  -  -  -

1.176

Pč

Praktické činnosti

Mgr. Vavřičková Markéta

12  5  -  -  -

1.294

TV

Tělesná výchova

omluvených

neomluvených

1286

67.684

**Zameškané hodiny**

**Celkem**

**Na žáka**

5

0.263

**Celkový průměrný prospěch**

**1.889**

**Stupeň  
hodnocení  
prospěchu**

4

13

0

prospěl s vyznamenáním

prospěl

neprospěl

0

nehodnocen

**Předmět**

**Počty známek**

**Průměr**

**Vyučující**

  1  2  3  4  5

**Přehled prospěchu třídy 4.B**

**2. pololetí školního roku 2018/19**

ke dni klasifikační porady

zpracováno dne: 3. 10. 2019

**(podpis)**

**Třídní učitel:**

**Počet žáků celkem:**

Mgr. Bublová Lenka, Bc.

17

**z toho   dívek:**

7

**chlapců:**

10

*příloha č. 1*

**Změny v počtu žáků**

ubylo:

přibylo:

0

0

Mgr. Bublová Lenka, Bc.

17  -  -  -  -

1.000

Chv

Chování

Mgr. Bublová Lenka, Bc.

  3  6  6  2  -

2.412

ČJ

Český jazyk

Mgr. Mižu Katarína

  4  7  3  3  -

2.294

AJ

Anglický jazyk

Mgr. Bublová Lenka, Bc.

  4  4  4  5  -

2.588

VLA

Vlastivěda

Mgr. Bublová Lenka, Bc.

  3  8  3  3  -

2.353

MA

Matematika

Mgr. Bublová Lenka, Bc.

  4  4  4  5  -

2.588

PRD

Přírodověda

Mgr. Bublová Lenka, Bc.

  5 11  1  -  -

1.765

HV

Hudební výchova

Mgr. Patso Lesja

13  4  -  -  -

1.235

VV

Výtvarná výchova

Mgr. Bublová Lenka, Bc.

11  6  -  -  -

1.353

Pč

Praktické činnosti

Bc. Zámostný Jan

12  3  2  -  -

1.412

TV

Tělesná výchova

omluvených

neomluvených

791

46.529

**Zameškané hodiny**

**Celkem**

**Na žáka**

10

0.588

**Celkový průměrný prospěch**

**2.000**

**Stupeň  
hodnocení  
prospěchu**

4

13

0

prospěl s vyznamenáním

prospěl

neprospěl

0

nehodnocen

**Předmět**

**Počty známek**

**Průměr**

**Vyučující**

  1  2  3  4  5  -

**Přehled prospěchu třídy 5.A**

**2. pololetí školního roku 2018/19**

ke dni klasifikační porady

zpracováno dne: 3. 10. 2019

**(podpis)**

**Třídní učitel:**

**Počet žáků celkem:**

Mgr. Michalová Jaroslava

22

**z toho   dívek:**

11

**chlapců:**

11

*příloha č. 1*

**Změny v počtu žáků**

ubylo:

přibylo:

0

0

Mgr. Michalová Jaroslava

19  -  -  -  -  1

1.000

Chv

Chování

Mgr. Michalová Jaroslava

  1  6  5  6  1  1

3.000

ČJ

Český jazyk

Mgr. Mižu Katarína

  -  7  4  7  1  1

3.105

AJ

Anglický jazyk

Mgr. Michalová Jaroslava

  1  5  6  6  1  1

3.053

VLA

Vlastivěda

Mgr. Michalová Jaroslava

  4  5  4  5  1  1

2.684

MA

Matematika

Mgr. Michalová Jaroslava

  6  4  5  4  -  1

2.368

PRD

Přírodověda

Mgr. Michalová Jaroslava

  7  9  3  -  -  1

1.789

IKT

Informační a komunikační technologie

Mgr. Bublová Lenka, Bc.

  3 15  1  -  -  1

1.895

HV

Hudební výchova

Bc. Karrmannová Dana, DiS.

15  4  -  -  -  1

1.211

VV

Výtvarná výchova

Mgr. Patso Lesja

13  6  -  -  -  1

1.316

Pč

Praktické činnosti

Bc. Zámostný Jan

14  5  -  -  -  1

1.263

TV

Tělesná výchova

omluvených

neomluvených

1282

58.273

**Zameškané hodiny**

**Celkem**

**Na žáka**

0

0

**Celkový průměrný prospěch**

**2.168**

**Stupeň  
hodnocení  
prospěchu**

4

14

1

prospěl s vyznamenáním

prospěl

neprospěl

0

nehodnocen

**Předmět**

**Počty známek**

**Průměr**

**Vyučující**

  1  2  3  4  5  -

**Přehled prospěchu třídy 5.B**

**2. pololetí školního roku 2018/19**

ke dni klasifikační porady

zpracováno dne: 3. 10. 2019

**(podpis)**

**Třídní učitel:**

**Počet žáků celkem:**

Mgr. Mižu Katarína

21

**z toho   dívek:**

7

**chlapců:**

14

*příloha č. 1*

**Změny v počtu žáků**

ubylo:

přibylo:

0

0

Mgr. Mižu Katarína

20  -  -  -  -  1

1.000

Chv

Chování

Mgr. Mižu Katarína

  - 10  5  5  -  1

2.750

ČJ

Český jazyk

Mgr. Mižu Katarína

10  2  3  5  -  1

2.150

AJ

Anglický jazyk

Mgr. Michalová Jaroslava

  8  4  2  6  -  1

2.300

VLA

Vlastivěda

Mgr. Mižu Katarína

  8  3  5  4  -  1

2.250

MA

Matematika

Mgr. Michalová Jaroslava

10  1  4  5  -  1

2.200

PRD

Přírodověda

Mgr. Michalová Jaroslava

12  4  4  -  -  1

1.600

IKT

Informační a komunikační technologie

Mgr. Bublová Lenka, Bc.

  9  7  4  -  -  1

1.750

HV

Hudební výchova

Bc. Karrmannová Dana, DiS.

19  1  -  -  -  1

1.050

VV

Výtvarná výchova

Mgr. Patso Lesja

19  1  -  -  -  1

1.050

Pč

Praktické činnosti

Bc. Zámostný Jan

16  4  -  -  -  1

1.200

TV

Tělesná výchova

omluvených

neomluvených

1149

54.714

**Zameškané hodiny**

**Celkem**

**Na žáka**

0

0

**Celkový průměrný prospěch**

**1.830**

**Stupeň  
hodnocení  
prospěchu**

10

10

0

prospěl s vyznamenáním

prospěl

neprospěl

0

nehodnocen

**Předmět**

**Počty známek**

**Průměr**

**Vyučující**

  1  2  3  4  5

**Přehled prospěchu třídy 6.A**

**2. pololetí školního roku 2018/19**

ke dni klasifikační porady

zpracováno dne: 3. 10. 2019

**(podpis)**

**Třídní učitel:**

**Počet žáků celkem:**

Mgr. Kančiová Zuzana

19

**z toho   dívek:**

9

**chlapců:**

10

*příloha č. 1*

**Změny v počtu žáků**

ubylo:

přibylo:

1

0

Mgr. Kančiová Zuzana

16  2  -  -  -

1.111

Chv

Chování

Mgr. Kančiová Zuzana

  2  4  5  4  3

3.111

ČJ

Český jazyk

Mgr. Kančiová Zuzana  
Bc. Dolečková Jana

  3  3  8  3  1

2.778

AJ

Anglický jazyk

Mgr. Benediktová Zuzana

  8  4  3  3  -

2.056

Dě

Dějepis

Bc. Karrmannová Dana, DiS.

  8  7  1  2  -

1.833

OV

Občanská výchova

Bc. Skřivanová Michelle

  1  5  5  7  -

3.000

ZE

Zeměpis

Mgr. Štofčová Andrea

  4  1  8  5  -

2.778

MA

Matematika

Mgr. Patso Lesja

  5  2  8  3  -

2.500

Př

Přírodopis

Herold Jiří

  4  5  7  2  -

2.389

FY

Fyzika

Mgr. Patso Lesja

  2  5  2  -  -

2.000

IKT

Informační a komunikační technologie

Bc. Karrmannová Dana, DiS.

11  4  3  -  -

1.556

HV

Hudební výchova

Mgr. Štofčová Andrea

13  3  2  -  -

1.389

VV

Výtvarná výchova

Mgr. Hyhlanová Jaroslava

13  5  -  -  -

1.278

Pč

Praktické činnosti

Bc. Zámostný Jan  
Bc. Skřivanová Michelle

  9  6  3  -  -

1.667

TV

Tělesná výchova

Ing. Klobása Vlastimil

  6  3  -  -  -

1.333

IVT

Informatika a výpočetní technika

Mgr. Prokůpková Marcela

  6  8  4  -  -

1.889

VKZ

Výchova ke zdraví

omluvených

neomluvených

2147

113.000

**Zameškané hodiny**

**Celkem**

**Na žáka**

17

0.895

**Celkový průměrný prospěch**

**2.135**

**Stupeň  
hodnocení  
prospěchu**

2

13

3

prospěl s vyznamenáním

prospěl

neprospěl

0

nehodnocen

**Předmět**

**Počty známek**

**Průměr**

**Vyučující**

  1  2  3  4  5

**Přehled prospěchu třídy 6.B**

**2. pololetí školního roku 2018/19**

ke dni klasifikační porady

zpracováno dne: 3. 10. 2019

**(podpis)**

**Třídní učitel:**

**Počet žáků celkem:**

Bc. Karrmannová Dana, DiS.

20

**z toho   dívek:**

7

**chlapců:**

13

*příloha č. 1*

**Změny v počtu žáků**

ubylo:

přibylo:

0

0

Bc. Karrmannová Dana, DiS.

19  -  -  -  -

1.000

Chv

Chování

Bc. Karrmannová Dana, DiS.

  4  7  6  2  -

2.316

ČJ

Český jazyk

Mgr. Kančiová Zuzana  
Bc. Dolečková Jana

  2  4  5  8  -

3.000

AJ

Anglický jazyk

Bc. Karrmannová Dana, DiS.

  6  6  4  2  1

2.263

Dě

Dějepis

Bc. Karrmannová Dana, DiS.

  9  7  2  1  -

1.737

OV

Občanská výchova

Bc. Skřivanová Michelle

  1  5  7  4  2

3.053

ZE

Zeměpis

Mgr. Štofčová Andrea

  5  4  3  7  -

2.632

MA

Matematika

Mgr. Patso Lesja

  5  8  2  4  -

2.263

Př

Přírodopis

Herold Jiří

  6  3  6  4  -

2.421

FY

Fyzika

Mgr. Patso Lesja

  3  2  4  1  -

2.300

IKT

Informační a komunikační technologie

Bc. Karrmannová Dana, DiS.

18  -  -  1  -

1.158

HV

Hudební výchova

Bc. Skřivanová Michelle

14  5  -  -  -

1.263

VV

Výtvarná výchova

Bc. Karrmannová Dana, DiS.

18  1  -  -  -

1.053

Pč

Praktické činnosti

Bc. Zámostný Jan  
Bc. Skřivanová Michelle

10  6  3  -  -

1.632

TV

Tělesná výchova

Ing. Klobása Vlastimil

  6  3  -  -  -

1.333

IVT

Informatika a výpočetní technika

Mgr. Prokůpková Marcela

12  2  5  -  -

1.632

VKZ

Výchova ke zdraví

omluvených

neomluvených

972

48.600

**Zameškané hodiny**

**Celkem**

**Na žáka**

0

0

**Celkový průměrný prospěch**

**2.019**

**Stupeň  
hodnocení  
prospěchu**

4

13

2

prospěl s vyznamenáním

prospěl

neprospěl

0

nehodnocen

**Předmět**

**Počty známek**

**Průměr**

**Vyučující**

  1  2  3  4  5  U

**Přehled prospěchu třídy 7.A**

**2. pololetí školního roku 2018/19**

ke dni klasifikační porady

zpracováno dne: 3. 10. 2019

**(podpis)**

**Třídní učitel:**

**Počet žáků celkem:**

Bc. Skřivanová Michelle

28

**z toho   dívek:**

14

**chlapců:**

14

*příloha č. 1*

**Změny v počtu žáků**

ubylo:

přibylo:

0

0

Bc. Skřivanová Michelle

24  1  -  -  -  -

1.040

Chv

Chování

Mgr. Benediktová Zuzana

  4  3 12  5  1  -

2.840

ČJ

Český jazyk

Bc. Zámostný Jan  
Bc. Dolečková Jana

  6  5  5  5  4  -

2.840

AJ

Anglický jazyk

Mgr. Bc. Zouharová Alena

  5  7  8  3  2  -

2.600

NJ

Německý jazyk

Mgr. Benediktová Zuzana

  9  6  5  3  2  -

2.320

Dě

Dějepis

Bc. Skřivanová Michelle

  6 12  7  -  -  -

2.040

OV

Občanská výchova

Bc. Skřivanová Michelle

  2  7  8  3  5  -

3.080

ZE

Zeměpis

Ing. Klobása Vlastimil

  2  4  7  7  5  -

3.360

MA

Matematika

Mgr. Nálepková Iveta

  3  8 10  4  -  -

2.600

Př

Přírodopis

Herold Jiří

  7  6  5  6  1  -

2.520

FY

Fyzika

Bc. Zámostný Jan

23  1  1  -  -  -

1.120

HV

Hudební výchova

Bc. Skřivanová Michelle

19  6  -  -  -  -

1.240

VV

Výtvarná výchova

Bc. Skřivanová Michelle

  9  3  -  -  -  -

1.250

Pč

Praktické činnosti

Bc. Zámostný Jan  
Bc. Skřivanová Michelle

15  5  3  -  -  2

1.478

TV

Tělesná výchova

Ing. Klobása Vlastimil

  6  6  1  -  -  -

1.615

IVT

Informatika a výpočetní technika

omluvených

neomluvených

2285

81.607

**Zameškané hodiny**

**Celkem**

**Na žáka**

60

2.143

**Celkový průměrný prospěch**

**2.272**

**Stupeň  
hodnocení  
prospěchu**

4

16

5

prospěl s vyznamenáním

prospěl

neprospěl

0

nehodnocen

**Předmět**

**Počty známek**

**Průměr**

**Vyučující**

  1  2  3  4  5  U

**Přehled prospěchu třídy 8.A**

**2. pololetí školního roku 2018/19**

ke dni klasifikační porady

zpracováno dne: 3. 10. 2019

**(podpis)**

**Třídní učitel:**

**Počet žáků celkem:**

Mgr. Benediktová Zuzana

23

**z toho   dívek:**

12

**chlapců:**

11

*příloha č. 1*

**Změny v počtu žáků**

ubylo:

přibylo:

0

0

Mgr. Benediktová Zuzana

23  -  -  -  -  -

1.000

Chv

Chování

Mgr. Benediktová Zuzana

  5 11  7  -  -  -

2.087

ČJ

Český jazyk

Mgr. Kančiová Zuzana  
Bc. Dolečková Jana

  8  8  3  4  -  -

2.130

AJ

Anglický jazyk

Mgr. Bc. Zouharová Alena

  9  7  6  1  -  -

1.957

NJ

Německý jazyk

Mgr. Benediktová Zuzana

  8 13  2  -  -  -

1.739

Dě

Dějepis

Bc. Karrmannová Dana, DiS.

21  2  -  -  -  -

1.087

OV

Občanská výchova

Bc. Skřivanová Michelle

  3 10  5  5  -  -

2.522

ZE

Zeměpis

Herold Jiří

  7  5  5  6  -  -

2.435

MA

Matematika

Mgr. Patso Lesja

  8  9  6  -  -  -

1.913

Př

Přírodopis

Herold Jiří

  7 14  2  -  -  -

1.783

FY

Fyzika

Ing. Klobása Vlastimil

  2  9  5  7  -  -

2.739

CH

Chemie

Bc. Zámostný Jan

23  -  -  -  -  -

1.000

HV

Hudební výchova

Mgr. Štofčová Andrea

22  1  -  -  -  -

1.043

VV

Výtvarná výchova

Mgr. Hybšová Anna

23  -  -  -  -  -

1.000

Pč

Praktické činnosti

Bc. Zámostný Jan  
Bc. Skřivanová Michelle

15  6  1  -  -  1

1.364

TV

Tělesná výchova

Ing. Klobása Vlastimil

  5 10  2  -  -  -

1.824

IVT

Informatika a výpočetní technika

Mgr. Patso Lesja

  3  3  -  -  -  -

1.500

SSV

Seminář ze spol. věd. předmětů

Mgr. Prokůpková Marcela

19  3  1  -  -  -

1.217

VKZ

Výchova ke zdraví

omluvených

neomluvených

1714

74.522

**Zameškané hodiny**

**Celkem**

**Na žáka**

0

0

**Celkový průměrný prospěch**

**1.736**

**Stupeň  
hodnocení  
prospěchu**

7

16

0

prospěl s vyznamenáním

prospěl

neprospěl

0

nehodnocen

**Předmět**

**Počty známek**

**Průměr**

**Vyučující**

  1  2  3  4  5

**Přehled prospěchu třídy 8.B**

**2. pololetí školního roku 2018/19**

ke dni klasifikační porady

zpracováno dne: 3. 10. 2019

**(podpis)**

**Třídní učitel:**

**Počet žáků celkem:**

Herold Jiří

20

**z toho   dívek:**

12

**chlapců:**

8

*příloha č. 1*

**Změny v počtu žáků**

ubylo:

přibylo:

0

0

Herold Jiří

18  -  -  -  -

1.000

Chv

Chování

Mgr. Benediktová Zuzana

  1  6  4  6  1

3.000

ČJ

Český jazyk

Mgr. Kančiová Zuzana  
Bc. Dolečková Jana

  2  -  5  8  3

3.556

AJ

Anglický jazyk

Mgr. Bc. Zouharová Alena

  1  1  5  8  3

3.611

NJ

Německý jazyk

Mgr. Benediktová Zuzana

  2  9  4  3  -

2.444

Dě

Dějepis

Bc. Karrmannová Dana, DiS.

  7  7  4  -  -

1.833

OV

Občanská výchova

Bc. Skřivanová Michelle

  1  3  5  7  2

3.333

ZE

Zeměpis

Herold Jiří

  2  2  5  7  2

3.278

MA

Matematika

Mgr. Patso Lesja

  1  7  7  3  -

2.667

Př

Přírodopis

Herold Jiří

  2  6  7  3  -

2.611

FY

Fyzika

Ing. Klobása Vlastimil

  1  3  6  8  -

3.167

CH

Chemie

Bc. Zámostný Jan

15  2  1  -  -

1.222

HV

Hudební výchova

Mgr. Štofčová Andrea

12  4  2  -  -

1.444

VV

Výtvarná výchova

Mgr. Hybšová Anna

15  3  -  -  -

1.167

Pč

Praktické činnosti

Bc. Zámostný Jan  
Bc. Skřivanová Michelle

10  5  3  -  -

1.611

TV

Tělesná výchova

Ing. Klobása Vlastimil

  1  3  1  -  -

2.000

IVT

Informatika a výpočetní technika

Mgr. Müllerová Lenka

  5  6  2  -  -

1.769

SSV

Seminář ze spol. věd. předmětů

Mgr. Prokůpková Marcela

  7  8  3  -  -

1.778

VKZ

Výchova ke zdraví

omluvených

neomluvených

2046

102.300

**Zameškané hodiny**

**Celkem**

**Na žáka**

8

0.400

**Celkový průměrný prospěch**

**2.410**

**Stupeň  
hodnocení  
prospěchu**

2

13

3

prospěl s vyznamenáním

prospěl

neprospěl

0

nehodnocen

**Předmět**

**Počty známek**

**Průměr**

**Vyučující**

  1  2  3  4  5  U

**Přehled prospěchu třídy 9.A**

**2. pololetí školního roku 2018/19**

ke dni klasifikační porady

zpracováno dne: 3. 10. 2019

**(podpis)**

**Třídní učitel:**

**Počet žáků celkem:**

Mgr. Štofčová Andrea

24

**z toho   dívek:**

14

**chlapců:**

10

*příloha č. 1*

**Změny v počtu žáků**

ubylo:

přibylo:

0

0

Mgr. Štofčová Andrea

23  -  -  -  -  -

1.000

Chv

Chování

Mgr. Kančiová Zuzana

  5  3  4 10  1  -

2.957

ČJ

Český jazyk

Mgr. Kančiová Zuzana

  6  4  3  9  1  -

2.783

AJ

Anglický jazyk

Mgr. Bc. Zouharová Alena

  5  2 10  6  -  -

2.739

NJ

Německý jazyk

Bc. Dolečková Jana

  8  3  6  6  -  -

2.435

Dě

Dějepis

Bc. Dolečková Jana

  6 12  4  1  -  -

2.000

OV

Občanská výchova

Mgr. Nálepková Iveta

  6  9  3  5  -  -

2.304

ZE

Zeměpis

Mgr. Štofčová Andrea

  4  2  6 11  -  -

3.043

MA

Matematika

Mgr. Nálepková Iveta

  5  8  6  4  -  -

2.391

Př

Přírodopis

Herold Jiří

10  2  9  2  -  -

2.130

FY

Fyzika

Ing. Klobása Vlastimil

  2  7  6  8  -  -

2.870

CH

Chemie

Bc. Zámostný Jan

23  -  -  -  -  -

1.000

HV

Hudební výchova

Mgr. Štofčová Andrea

23  -  -  -  -  -

1.000

VV

Výtvarná výchova

Mgr. Štiková Zlatuše

10 13  -  -  -  -

1.565

Pč

Praktické činnosti

Bc. Zámostný Jan  
Bc. Skřivanová Michelle

12  9  -  -  -  2

1.429

TV

Tělesná výchova

Ing. Klobása Vlastimil

11  1  -  -  -  -

1.083

IVT

Informatika a výpočetní technika

Mgr. Patso Lesja

  9  2  -  -  -  -

1.182

SSV

Seminář ze spol. věd. předmětů

omluvených

neomluvených

2013

83.875

**Zameškané hodiny**

**Celkem**

**Na žáka**

6

0.250

**Celkový průměrný prospěch**

**2.122**

**Stupeň  
hodnocení  
prospěchu**

6

16

1

prospěl s vyznamenáním

prospěl

neprospěl

0

nehodnocen

**Předmět**

**Počty známek**

**Průměr**

**Vyučující**

  1  2  3  4  5  -

**Přehled prospěchu třídy 9.D**

**2. pololetí školního roku 2018/19**

ke dni klasifikační porady

zpracováno dne: 3. 10. 2019

**(podpis)**

**Třídní učitel:**

**Počet žáků celkem:**

Mgr. Hybšová Anna

11

**z toho   dívek:**

1

**chlapců:**

10

*příloha č. 1*

**Změny v počtu žáků**

ubylo:

přibylo:

0

0

Mgr. Hybšová Anna

  9  -  -  -  -  2

1.000

Chv

Chování

Mgr. Hybšová Anna

  2  4  3  -  -  2

2.111

ČJ

Český jazyk

Mgr. Hybšová Anna

  4  3  2  -  -  2

1.778

AJ

Anglický jazyk

Mgr. Hybšová Anna

  5  3  1  -  -  2

1.556

Dě

Dějepis

Mgr. Prokůpková Marcela

  5  4  -  -  -  2

1.444

OV

Občanská výchova

Mgr. Hybšová Anna

  3  4  2  -  -  2

1.889

ZE

Zeměpis

Mgr. Hybšová Anna

  3  4  2  -  -  2

1.889

MA

Matematika

Mgr. Hybšová Anna

  6  3  -  -  -  2

1.333

Př

Přírodopis

Bc. Skřivanová Michelle

  5  3  1  -  -  2

1.556

FY

Fyzika

Ing. Klobása Vlastimil

  1  1  3  1  -  -

2.667

CH

Chemie

  3  -  -  -  -  1

1.000

IKT

Informační a komunikační technologie

Mgr. Hybšová Anna

  2  -  -  -  -  -

1.000

IF

Informatika

Mgr. Müllerová Lenka

  6  3  -  -  -  2

1.333

HV

Hudební výchova

Mgr. Hybšová Anna

  9  -  -  -  -  2

1.000

VV

Výtvarná výchova

Bc. Zámostný Jan

  4  5  -  -  -  2

1.556

TV

Tělesná výchova

Herold Jiří

  9  -  -  -  -  2

1.000

PV

Pracovní vyučování

Mgr. Prokůpková Marcela

  5  2  -  -  -  1

1.286

VKZ

Výchova ke zdraví

omluvených

neomluvených

1160

105.455

**Zameškané hodiny**

**Celkem**

**Na žáka**

26

2.364

**Celkový průměrný prospěch**

**1.556**

**Stupeň  
hodnocení  
prospěchu**

3

6

0

prospěl s vyznamenáním

prospěl

neprospěl

0

nehodnocen

*1.A 1.B 2.A 3.A 3.B 4.A 4.B 5.A 5.B 6.A 6.B 7.A 8.A 8.B 9.A 9.D*

**Třídy zahrnuté do přehledu:**

**Přehled prospěchu školy**

**1. pololetí školního roku 2018/19**

zpracováno dne: 3. 10. 2019

**Průměr**

**Počet  
klasif. žáků**

**Předmět**

**Počty známek**

   1   2   3   4   5   N   U

Chv

Chování

1.006

318

316   2   -   -   -   3   -

ČJ

Český jazyk

2.631

317

  54  92 105  49  17   4   -

AJ

Anglický jazyk

2.249

317

120  75  65  37  20   3   -

NJ

Německý jazyk

2.438

89

  16  33  28   9   3   -   -

Dě

Dějepis

1.964

138

  56  43  28  10   1   -   -

OV

Občanská výchova

1.514

138

  78  49  11   -   -   -   -

PRV

Prvouka

1.800

105

  55  27  13   9   1   2   -

ZE

Zeměpis

2.667

138

  17  47  48  17   9   -   -

VLA

Vlastivěda

2.547

75

  21  16  18  16   4   1   -

MA

Matematika

2.538

318

  79  81  82  60  16   3   -

Př

Přírodopis

2.297

138

  31  49  44  14   -   -   -

PRD

Přírodověda

2.320

75

  26  19  13  14   3   1   -

FY

Fyzika

2.717

138

  23  37  43  26   9   -   -

CH

Chemie

2.800

70

   7  21  22  19   1   -   -

IKT

Informační a komunikační technologie

1.758

62

  25  27  10   -   -   1   -

IF

Informatika

1.000

2

   2   -   -   -   -   -   -

HV

Hudební výchova

1.198

318

256  61   1   -   -   3   -

VV

Výtvarná výchova

1.229

319

252  61   6   -   -   3   -

Pč

Praktické činnosti

1.136

295

255  40   -   -   -   3   -

TV

Tělesná výchova

1.343

315

222  78  15   -   -   3   3

IVT

Informatika a výpočetní technika

1.470

66

  37  27   2   -   -   -   -

PV

Pracovní vyučování

1.000

11

  11   -   -   -   -   -   -

SSV

Seminář ze spol. věd. předmětů

1.800

30

  13  11   5   1   -   -   -

VKZ

Výchova ke zdraví

1.690

87

  43  29  14   1   -   -   -

**Celkový průměrný prospěch**

**Stupeň  
hodnocení  
prospěchu**

110

173

35

prospěl s vyznamenáním

prospěl

neprospěl

4

nehodnocen

omluvených

neomluvených

22332

65.682

**Zameškané hodiny**

**Celkem**

**Na žáka**

256

0.753

**1.913**

*1.A 1.B 2.A 3.A 3.B 4.A 4.B 5.A 5.B 6.A 6.B 7.A 8.A 8.B 9.A 9.D*

**Třídy zahrnuté do přehledu:**

**Přehled prospěchu školy**

**2. pololetí školního roku 2018/19**

zpracováno dne: 3. 10. 2019

**Průměr**

**Počet  
klasif. žáků**

**Předmět**

**Počty známek**

   1   2   3   4   5   U   -

Chv

Chování

1.010

308

305   3   -   -   -   -   6

ČJ

Český jazyk

2.620

308

  47 109  82  54  16   -   6

AJ

Anglický jazyk

2.393

308

  94  85  56  60  13   -   6

NJ

Německý jazyk

2.674

89

  20  17  29  18   5   -   -

Dě

Dějepis

2.163

135

  46  44  25  17   3   -   2

OV

Občanská výchova

1.733

135

  62  51  18   4   -   -   2

PRV

Prvouka

1.900

100

  42  33  21   1   3   -   2

ZE

Zeměpis

2.793

135

  17  43  35  31   9   -   2

VLA

Vlastivěda

2.534

73

  17  20  17  18   1   -   2

MA

Matematika

2.571

308

  74  78  76  66  14   -   6

Př

Přírodopis

2.311

135

  33  45  39  18   -   -   2

PRD

Přírodověda

2.274

73

  24  20  14  15   -   -   2

FY

Fyzika

2.244

135

  41  39  37  17   1   -   2

CH

Chemie

2.886

70

   6  20  20  24   -   -   -

IKT

Informační a komunikační technologie

1.803

61

  27  20  13   1   -   -   3

IF

Informatika

1.000

2

   2   -   -   -   -   -   -

HV

Hudební výchova

1.295

308

231  64  12   1   -   -   6

VV

Výtvarná výchova

1.188

308

254  50   4   -   -   -   6

Pč

Praktické činnosti

1.199

286

229  57   -   -   -   -   4

TV

Tělesná výchova

1.353

303

212  75  16   -   -   5   6

IVT

Informatika a výpočetní technika

1.523

65

  35  26   4   -   -   -   -

PV

Pracovní vyučování

1.000

9

   9   -   -   -   -   -   2

SSV

Seminář ze spol. věd. předmětů

1.500

30

  17  11   2   -   -   -   -

VKZ

Výchova ke zdraví

1.576

85

  49  23  13   -   -   -   1

**Celkový průměrný prospěch**

**Stupeň  
hodnocení  
prospěchu**

100

184

24

prospěl s vyznamenáním

prospěl

neprospěl

0

nehodnocen

omluvených

neomluvených

23475

70.921

**Zameškané hodiny**

**Celkem**

**Na žáka**

491

1.483

**1.951**